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 УТВРЂУЈЕ СЕ да су на главни претрес приступили: 

 
• заменик тужиоца за ратне злочине Небојша 

Марковић, 

• пуномоћник оштећених Славица Јовановић, 
• сви оптужени, и 
• браниоци адвокати: Бранкица Мајкић бранилац 

оптужених  Девчића и Деветака, Градимир Налић 
бранилац оптуженог Радојчића, Војислав Вукотић 
бранилац оптуженог Крњајића, Бранко Лукић 
бранилац оптужених Миодрага Димитријевића и 
Влајковића, Јасмина Живић бранилац оптуженог 
Перића, Бранко Димић бранилац оптуженог 
Јосиповића, Слободан Живковић бранилац 
оптужених Стојановића и Бачића, а на данашњем 
главном претресу мењаће и адвоката Гордану 
Живановић браниоца оптуженог Јована 
Димитријевића, Бранислава Фурјановић бранилац 
оптужених Косијера и Стевановића, Радослав 
Шошкић бранилац оптуженог Николаидиса. 

• Приступио је и сведок Драган Милићевић, а сведок 
Радомир Бајић није приступио с тим што је Служба за 
сведоке обавестила веће да је због лошег 
здравственог стања и проблема превоза доласка у 
суд није у могућности да дође на главни претрес те 
да ће медицинску документацију послати путем 
поште. 

 
 
Суд доноси 

 
Р Е Ш Е Њ Е 

 
Да се главни претрес ОДРЖИ. 

 
Претрес је јаван. 

 
Главни претрес СЕ НАСТАВЉА у 09 часова и 40 минута. 
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НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 

 
ИСПИТИВАЊЕ СВЕДОКА 

 
СВЕДОК ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ 

 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан господине Милићевићу. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Добар дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли Ваши лични подаци од оца Арсена, по 
занимању аутомеханичар, са пребивалиштем у Старчеву, рођени 
1960. године такође у Старчеву? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
 
 Са личним подацима као на записнику из истраге 
КиВ.7/2007 од 26.06.2007. године. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја ћу Вам прочитати имена и презимена свих 
оптужених па ћете рећи суду да ли сте са неким у сродству или у 
завади: Љубан Деветак, Милан Девчић, Милан Радојчић, Жељко 
Крњајић, Миодраг Димитријевић, Дарко Перић, Радован Влајковић, 
Радисав Јосиповић, Јован Димитријевић, Саша Стојановић, Драган 
Бачић, Зоран Косијер, Петроније Стевановић, Александар 
Николаидис? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
 
 Са оптуженима несродан, није у завади. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бићете саслушани као сведок, као сведок сте 
дужни истину да говорите, давање лажног исказа је кривично дело. 
Нисте дужни да одговарате на поједина питања уколико би себе или 
неког свог блиског сродника изложили тешкој срамоти, знатној 
материјалној штети или кривичном гоњењу. Пре него што кренете 
да сведочите положићете заклетву прочитавши тај текст испред Вас. 
Не чујемо Вас, не у себи, него да прочитате наглас. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Заклињем се да ћу о свему што пред 
судом будем питан говорити само истину и да ништа од онога што 
ми је познато нећу прећутати.  
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 Опоменут, упозорен, а након полагања заклетве 
изјаљује: 
 
 КОНСТАТУЈЕ СЕ да је приступила и бранилац оптуженог 
Јована Димитријевића адвокат Гордана Живановић. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пред овим судом се води кривични поступак 
против ових четрнаест лица чија сам Вам имена и презимена 
прочитала због кривичног дела ратни злочин против цивилног 
становништва. Предмет оптужбе је страдање шездесетдевет цивила 
хрватске националности у месту Ловас у октобру и новембру месецу 
1991. године и ближи предмет оптужбе је страдање цивила у нападу 
на Ловас, затим противзаконита затварања, телесна повређивања и 
убиства цивилног становништва у селу у том периоду и страдање 
цивила у догађају на тзв. минском пољу. Испричаћете суду шта је у 
вези свега тога Вама познато. Суд има овде Ваше две изјаве које сте 
дали Управи криминалистичке полиције 08.11.2006. године, а онда 
други пут сте дали 21.05.2007. године које изјаве се могу користити 
као доказ и Ваша изјава односно дата истражном судији 26.06.2007. 
године. Изволите господине Милићевићу, чули сте шта је предмет 
оптужбе, испричајте суду све што Ви знате у вези тога. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па, не могу детаљно свега да се сетим 
прошле су године, а да вам кажем био сам у месту том Ловасу и као 
добровољац «Белих орлова», «Душан Силни» одред, па то већ ушли 
смо у село, не могу да се сетим тачног датума, а у вези после тога у 
вези тих цивила кад су у пољопривредном добру ваљда Ловас ја 
нисам видео кад се одиграло то али после тога сам чуо кад сам се 
вратио пошто ми господин Љубан Деветак дао пропуснице као 
цивилна власт пошто је био у ПИК-у пољопривредном добру да 
одвезем жену, жена и ваљда ћерка да се породи у Шид. Пре тога 
неки официр је дошао и истерао је тражио је Љубан неке људе да 
иду у поље да раде у пољопривредном добру. Тај официр је дошао 
из пољопривредног добра и истерао је све ове који су били 
паравојна јединица истерао их напоље. Ми смо отишли у 
пољопривредно добро овамо у месну заједницу и то, а после тога 
сам отишо, одвезао сам ту жену и то, ја не могу се датума сетити, не 
могу, године су прошле. Друго не могу да се сетим уопште. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то све? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу друго да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сада ће странке у поступку да Вам 
постављају питања, пошто Вас је тужилац предложио за сведока 
прво ће он кренути. Изволите тужиоче. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да Вас прво питам, Ви сте саслушани код 
истражног судије били као сведок, а дали сте изјаву и у полицији па 
да Вас питам да ли Ви остајете код тих изјава које сте дали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим то, оно 
полиција кад ми дошла сав сам био, не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли њима исто испричали шта је било чега 
сте се сећали, јесте добили примерак записника? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја мислим да јесам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ако нисте тад, прочитали сте после, јесте ли 
тачно изјављивали у полицији и пред истражним судијом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па оно што сам казо, оно сам казо, ја 
не знам да ли је ту, ја не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Пошто је ово суђење па морате и треба да 
испричате макар укратко, ево ја ћу да Вас питам од почетка. Како 
сте Ви постали добровољац како кажете «Белих орлова» и та 
јединица «Душан Силни»? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У територијалној одбрани. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажем како сте постали? Јесте се негде јавили, 
где сте дошли прво да бисте ишли уопште у те добровољце? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па у Панчеву, из Панчева у 
територијалној одбрани после тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Само полако, коме сте се јавили у Панчеву? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па били су та странка ваљда. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Која? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па «Душан Силни» ваљда. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Није «Душан Силни», постоји странка Српска 
народна обнова, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: СНО, СНО, па не могу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро и коме сте се ту јавили у Панчеву? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу се сетити, ја мислим да је 
био Бане, Бане Чеклонац, тако нешто. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И са ким сте заједно одатле, јесте ли с неким 
отишли заједно одатле? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па после тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И где сте прво отишли из Панчева? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарник. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А да ли сте били у Шиду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Шиду смо били да, да, у Шиду. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи прво у Шиду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У територијалну одбрану у Шиду 
задужили смо униформу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А од кога сте тамо добили униформу у Шиду, 
ко је тамо био, ко вас је примио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: ЈНА ондашња. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Какву униформу сте добили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: СМБ. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, и јесте упамтили тамо је ли неко био у 
Шиду да вас прими да вам каже где ћете ићи? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како долазите до тога да одете у Товарник 
одатле? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику после. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, не, како сте отишли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па дошли су неки, не могу да се сетим 
ко. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је с Вама дошао заједно у Товарник кад сте 
Ви дошли? Поменули сте овог Банета је ли он био? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Бане, Бајић, мали Ступар, не могу, 
било је доста, не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Накнадно ко је дошао да ли се сећате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Био је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У истрази сте поменули да су дошли Пера 
«Папан», Аца «Коњ» и Зоран Николић. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па дошли су још Панчеваца. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесу ли ова лица дошла која сам Вам прочитао 
то што сте рекли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесте тај Пера, Петроније како га 
зову. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И тај Аца, Аца «Коњ». 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И сад значи одлазите у Товарнику сте, јесте ли 
тамо задужили неко наоружање? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику у станици милиције. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли задужили неко наоружање тамо? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да, које? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Аутомат. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Аутоматску пушку? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Ко је тамо био у Товарнику, ко је у тој 
станици милиције ко је био командир? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Био је један висок, крупан, овај што  
ми је рекао да возим, пошто сам био војна полиција да возим, како 
се зове, има бркове и крупан, Милорад, не могу да се сетим, има два 
брата,  Милорад. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Рекли сте у полицији на овом записнику рекли 
сте да је командант полиције у Товарнику био Жељко Крњајић. Тада 
сте рекли да је био Жељко Крњајић. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику? У Товарнику па тај 
бркове што је имао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја Вас питам за Жељка Крњајића за кога сте 
рекли да је био. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу презимена да се сетим, знам 
да је био неко од њих. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А како сте се онда сетили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па после сам срео Жељка. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Жељка, Жељко Крњајић. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да? Је ли био он командант полиције у 
Товарнику? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја мислим, могу ли да добијем 
слику, нешто. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не можете слику, нисте ни у полицији кад сте 
давали изјаву имали слику па сте лепо рекли, а сад причате о неком 
другом да је био командант полиције у Товарнику. Ви сте схватили 
да сте дужни да говорите истину и да је лажно сведочење кривично 
дело. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Говорим истину. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја морам да Вас упозорим. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Како се звао? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли Ви учествовали тада када је нападнут 
Ловас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесам. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад је та јединица, је ли та јединица «Душан 
Силни» колико је бројала људи отприлике? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам, негде 40, 50. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како сте дошли до Ловаса? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ушли, кроз кукуруз ушли унутра. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте све време ишли пешке од Товарника или 
како? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па пешке сам ишо од Товарника. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Све време? Колико то има километара? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам, можда је било јутро 
колико је било. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад сте дошли до самог Ловаса колико је сати 
било отприлике? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па четири, пет можда, пет-шест, не 
могу се сетити сада. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли био некакав артиљеријски напад пре 
него што ћете ући у Ловас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико је било граната, да ли се сећате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу, ваљда три-четири 
сигурно. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. И како сте онда ушли у Ловас? Јесте 
сви заједно из истог правца ушли или је по неком другачијем 
распореду било? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па из два-три правца, са свих страна. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Из ког је правца била ваша група? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То не могу да се сетим, знам да је био 
мрак, кукуруз, немам појма. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми ко је водио те групе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па овај Ступар је водио овамо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Вашу групу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли Ступар из Ловаса? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам одакле је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажете да је дошао са вама у Товарник. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте Ступар знам да је дошо али не 
знам да ли је родом из. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је показивао куда да се иде? Је ли било 
неких мештана? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па био је неки човек старији онако 
просед. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не знате како се звао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И шта је било на том правцу где сте ви сад 
нападали, шта се дешавало? Је ли било отпора? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Није ништа никаквог отпора било, ту 
се ушло јер то је крај улице ту. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И? Онда сте, јесте дошли до центра или сте се 
заустављали негде? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, у центру нисмо ми били. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Него докле сте дошли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: До ивице оног, с леве стране на 
излазу из Ловаса овамо у кукуруз где се иде задњи део. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли ту било неких кућа у којима су били неки 
људи? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ту, не сећам се. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте претрсали, је ли се гледало кога има у 
кућама? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесте пролазило се али нисмо, само 
улицом смо ишли. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нисте улазили у куће? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли било пуцњаве? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па било је две-три куће сећам се с 
леве стране. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли било ту неке пуцњаве? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па можда је пуцано онако али није 
било уопште никаквог знака да има, ваљда људи од страха. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да има одбране, отпора, је ли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е сад кад сте дошли у Ловас шта сте ви даље 
обављали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па кад сам дошао у Ловас, дошао је 
тај командир тај полиције како се зове, не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Које полиције? Из Товарника или из Ловаса? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Из Товарника тај Крњајић, Воркапић, 
не могу се сетити имена, бркове је имао човек, он је погинуо. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Није погинуо, није погинуо, Ви о другој особи 
причате. И шта је тај командир полиције. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Он је погинуо од бомбе знам да је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А Ви причате о Воркапићу, пре сте рекли о 
Крњајићу, то не личи уопште знате? Рекли сте у почетку исказа да 
има брата, а Крњајић нема брата који је био ту као што су ова два 
Воркапића била. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја их слабо знам да вам кажем 
нешто искрено, ја сам их ту мало виђао. Знам да је он био командир 
милиције и он је рекао да возим ваљда је рекао да возим овога 
Љубана Деветака. Љубан је дошао после тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У својој изјави пред полицијом рекли сте «по 
препоруци Жељка Крњајића ја сам додељен Љубану Деветаку да 
будем његово обезбеђење и лични возач». 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, оставио ми је да возим Љубана 
Деветака. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли вам била дужност и да будете 
обезбеђење његово? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па пуцало се, долазили су на. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, ја питам је ли Вам била то дужност? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Зашто сте рекли овде да вам је то била 
дужност? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па дужност ми је човек је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Говорили сте да сте возили Деветака и његову 
породицу и обезбеђивали њега и његову кућу и чували. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесам, био сам у кући, спавао сам 
ту у кући нормално, ратно стање је, спавао сам, деца му била ту. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, Ви сад потврђујете оно што Вас ја не 
питам, није спорно да сте били тамо, него је спорно да ли сте имали 
и дужност да обезбеђујете њега и породицу као што сте рекли онда 
или нисте као што сад тврдите? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па обезбеђивао сам нормално и ту је 
баба, деда било, значи нон-стоп сам био на прихват му руке јер 
имао је ауто «Голфа» сам возио, прво «Кадета», па «Голфа» сам 
возио, значи за потребе. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Где сте први пут видели Деветака?  
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не могу да се сетим, шта ја знам. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте га видели пре него што сте постали 
његов возач? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу, али други је, не могу се 
сетити. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте га видели у Товарнику? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У полицији сте рекли за то време у Товарнику, 
каже, «пар дана након тога Жељко Крњајић ми је рекао да ће доћи 
неки човек с којим ћу отићи у Ловас, ја сам тад први пут упознао 
Љубана Деветака кад је он дошао у станицу милиције у Товарнику» 
тако сте изричито казали. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Како сам рекао, извините? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: «Ја сам тада први пут упознао Љубана 
Деветака кад је он дошао у станицу милиције у Товарнику». 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим тог датума али да 
ли је био Товарник, да ли је био. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како сте се сетили овде кад сте давали изјаву? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Или је Ловас после два дана или три, 
не могу, па године су прошле. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Године су прошле. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ништа Вас нисам разумео. А године су прошле, 
то хоћете да кажете. Знам године су прошле било је и онда кад сте 
давали ову изјаву у односу на оно кад се то дешавало па сте онда 
изјавили ово што сам Вам ја предочио и чега сте се тада сећали, а 
сад и поред подсећања Ви тврдите да се не сећате. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не сећам се свих детаља, знам да 
сам био у околини ту али не могу да се сећам да ли је Товарник, да 
ли је Ловас, да ли је Шид, јер то су времена и онда су времена. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли неко са Вама разговарао о томе чега 
треба да се сећате или да се не сећате у међувремену? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли то сигурно? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Сигурно. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сипмопатично је да већ неколико ствари се не 
сећате, а сећали сте се пре не тако дуго времена кад сте давали ту 
изјаву. Откада сте Ви били возач Деветака? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам, колико сам био ту можда 
једно, не знам ни колико сам био у Ловасу. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, али кад сте постали, јесте ли одмах чим 
сте ушли у Ловас или после дан, два, пет? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ваљда три-четири дана, откуд 
знам, два дана, три. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где сте пре тога били у милицији или у 
територијалној одбрани? Где сте одређени да будете? Је ли 
постојала милиција у Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па постојала је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли постојала територијална одбрана? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Постојала је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесу ли ови припадници «Душана Силног» 
били распоређени у неку од тих формација? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па распоређени смо били где ко шта 
ради али ја не знам да ли сам био у милицији, да ли сам био у 
територијалној одбрани. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е сад кажите ми ко је наредио како је дошло 
да будете додељени Деветаку? Ја сам већ предочио да сте рекли да 
сте по препоруци Крњајића додељени Деветаку. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ваљда видели кад је овај буквицу, 
ваљда је видео буквицу да сам био војна полиција. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта је то војна полиција, то вам је ВЕС  је 
ли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. И онда је на основу тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли се Ви сећате ко су Крњајић, Радојчић и 
Девчић, да ли сте та лица виђали тамо? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Крњајић? Па сећам се, виђао сам га. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Каква је била његова улога? Је ли он имао 
неку функцију у Ловасу или у Товарнику? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја мислим у Ловасу, у Ловасу, да ли 
у Товарнику. У Товарнику смо били два дана, три, колико, два дана, 
не могу за Товарник да причам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па раније сте рекли да је у Товарнику био 
командант полиције, а овај Радојчић? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ту где сам спавао ту је прихватио 
нас шест-седам који смо у полицији прихватио нас тај брка, тај што 
је погинуо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли Воркапић? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Помињао се неки Милорад Воркапић, ако 
мислите на њега, то сад ја не знам. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имао је бркове, имао је бркове тај. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, да ли знате ко је Радојчић? Милан 
Радојчић? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Милан? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта је он био тамо? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па био је, откуд знам и ја, нон-стоп је 
био у пољопривредном добру, после је био, никад га нисам видео у 
униформи да је, у цивилном сам га увек. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где се налазила команда у том месту? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Команда? Где је она прва кућа ту. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Где то, одакле то? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Кад уђе се у село с леве стране ту је 
била милиција. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: На улазу у село? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А у центру села је ли било нешто, било шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Било пољопривредно добро ту. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли ту била нека команда, је ли ту била 
станица милиције у центру осим овог? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У центру, с леве стране кад улазите у 
центар била је станица милиције. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Тако кажите, није на улазу у село. И где сте 
виђали Радојчића? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па у пољопривредном добру виђао 
сам га горе у канцеларији она зграда. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У том пољопривредном добру? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где је Деветак, где је он седео? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Он је у канцеларији исто седео, у 
другој канцеларији. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А у том пољопривредном добру је ли било 
неких затвореника у дворишту, у неком било ком периоду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па у једном јесте било. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад је то било? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим. То је период 
кад је дошла ова војска и. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад је дошла војска? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ваљда други-трећи дан је дошла 
после тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И где су они били стационирани? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Они су били с десне стране и около на 
излазу села, на улазу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: По кућама? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А где је била њихова команда? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Мислим с десне стране, ту никад 
нисам улазио. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли то у центру или? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У центру. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У центру. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Преко пута СУП-а. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А јесу ли били у земљорадничкој задрузи? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Војска? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта су ту радили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па онај стражар, имао је стражара, 
имао је ту један из пољопривредног добра стражар и имао је војник 
исто. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А који су људи ту били као заробљеници у 
том? Ви сте мало пре помињали ово минско поље да сте после 
прошли после тог дешавања на минском пољу, јесу ли ти 
заробљеници били у том заробљеништву пре тог минског поља или 
после? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу, како јесу били 
заробљеници. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па ти у задрузи? Кажете били су у једном 
периоду, ја Вас питам кад? Јесу ли били пре него што сте то 
дешавало што се десило у минском пољу или после тога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја кад сам дошао и господин Љубан и 
још, онај у пољопривредном добру био је неки официр, био високи 
један, он је имао ожиљак, он је из Краљева, не знам ни ја који је, 
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неки. Била је војска ту унутра и Љубан је тражио да треба неко да 
ради, онај официр се нешто наљутио и истерао је све напоље. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кога све? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па истерао све добровољце, истеро је 
Љубана Деветака, истеро све који су били унутра. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А кад се то дешава, је ли после минског поља 
или пре? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пре. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Пре? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пре, пре. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А зашто их је истерао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Немам појма, овај Љубан ваљда 
нешто је пуко, како да вам објасним, нема ко да ради и истерао га је 
напоље и једног човека је испред себе гурнуо да изађе напоље. Он 
је после тај, возио сам га на бербу, процену грожђа, кукуруза, 
влажност жита, не знам ја шта је тај. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је био, шта је радио Милан Девчић, шта је 
он био тамо? Да ли знате ко је Милан Девчић? Мало пре сте рекли 
да знате. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па био је у канцеларији али мени 
никад није никакву. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, је ли био у милицији, територијалној 
одбрани, је ли био у униформи уопште? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја га никад нисам видео у униформи, 
у цивилном сам га увек виђао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи никог нисте виђали у униформи, је ли? 
Је ли имао неко тамо униформу од тих ко је долазио у те 
канцеларије и ту нешто радио? У којим канцеларијама сте га 
виђали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па виђо сам га. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли у задрузи или у станици милиције, у 
некој команди? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па овамо где је било пољопривредно 
добро и горе где је на спрату исто пољопривредно добро где је 
било. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Је ли ту била нека команда? Где је команда 
територијалне одбране вашег одреда тог «Душан Силни» где је она 
била? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па «Душан Силни» није ни постојао 
више. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, постали су територијална одбрана 
Ловаса, али мислим на те који су са вама дошли као добровољци и 
ушли у ту територијалну одбрану, где је команда те територијалне 
одбране? Рекли сте да има милиција и територијална одбрана. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па откуд знам, никог нисам ни питао, 
нисам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А Ви сте ту стално улазили колико ја вас 
разумем и могли сте да видите ко командује и ко долази и ко 
одлази. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па долазили су официри неки у 
станицу милиције значи милиција је држала фактички све. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте ли у тој станици милиције виђали 
Девчића, Радојчића? Је ли долазио Деветак у ту станицу милиције? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесмо, сви смо па и ја сам улазио 
унутра. Улазио унутра кад треба ми налог или нешто да идем за 
Србију. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел још неко био у Девчићевом обезбеђењу? 
Овај, Деветаковом обезбеђењу осим Вас што сте га возили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па нико, ја сам га једии возио у то 
време, можда двадесетак, откад сам био ту 20 дана, не знам ни ја, 
да ли је месец да ли је 15 сам га возио, после сам возио и ове из 
пољопривредног добра овог директора. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У овој изјави у полицији рекли сте у 
обезбеђењу је био и «Аждаја». Ко је «Аждаја»? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ма тај високи али  није долазио, није 
возио он, то је напоље само, стајали су на улици, није уопште 
долазио овамо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Није возио, то сам схватио, него питам 
за обезбеђење. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Имате ове прве куће на улазу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми како је била организована власт у 
Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Молим? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како је организована била власт  у Ловасу 
након заузимања? Јел постојао неко, командант места да тако 
кажемо? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па шта да Вам кажем? Као командант 
места није нико, сви су се питали. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко се питао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја сам највише се кретао можда са 
Љубаном, ето ништа друго, не могу да знам детаљно. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А да ли се питао Љубан нешто? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Љубан јесте се питао највише, то 
овце тамо, знам да је оно жито ишао у млин, слао ме. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не питам Вас за то, него Вас питам ко је 
командовао у месту том војском целом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ту је војска већ дошла. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И милицијом и ко је одређивао ко ће шта да 
ради? Кога су питали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па војска је држала све. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко од војске? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ова војска ЈНА. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. А ко? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је био у њиховој команди? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Полиција је била. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Кажете да су долазили. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Молим? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажете да су долазили официри? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па долазили су официри, не могу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па да ли знате бар неког од тих официра ко је 
ту? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Који су чин имали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имали су по две-три звездице. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта је то? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу ја. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви имате овај ВЕС – војна полиција, требало би 
да знате који су чинови. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па да Вам кажем нисам ни загледао 
нит сам могао тамо да дођем, ко долази у ту зграду, ту где је са 
десне стране, нисам имао приступа тој згради. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми овај, шта знате о том минском 
пољу? Јер сте нешто причали да сте Ви тамо пролазили, а сад како 
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сте пролазили, кад? Пре или после тога што се десило. Знате шта се 
десило на минском пољу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па после кад сам се вратио из Шида 
само оно што сам чуо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. А сада испричајте ово што сте прво 
непосредно шта сте Ви опазили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пошто сам био у. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли је то било онда када сте возили ону 
трудну жену? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, жену и свекрва је ваљда, ко је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И кад сте је возили, јел сте видели нешто на 
том месту? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Овако је било. Извињавам се што Вас 
прекидам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам у пољопривредно добро дошао, 
и заправо звао ме господин Љубан, каже има жена нека да се хитно 
одвезе у Шид, хоће да се породи. Он је седео тамо у канцеларији, 
био је неко од ових радника и каже да одвезеш жену да се породи, 
ја сам одвезао жену, доле изашли из Ловаса једно 4 километра 
колико има, не знам ни ја 4-5 и наиђем на жице ове преко друма с 
леве и с десне стране седе у каналу војска ова са шлемовима и каже 
«стани, стани» и зауставља ме. Ја станем. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како су изгледали ти војници? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па млади су обично, и станем и како 
сам стао ту стаје, ја сам стао, каже «мине». Ја кажем, имам хитно 
жена се порађа, требам у Шид да је одвезем. И они су ваљда питали 
неког тамо оданде је рекао да склоне и они су склонили, три-четири 
овако имало тих канапа и ја сам прошао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи, то је било само заграђено јел? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, а тамо у даљини сам видео војска 
стоји и видео сам неке људе, ја сам мислио да иду да беру. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Каква војска? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па војска, ова СМБ нормално, 
униформе, шлемове, шлемове су имали. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико је то далеко где су они, где их Ви 
видите? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па једно 150-200 метара. Ја сам 
мислио иду кукуруз да беру.  
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Какав је поредак био тих људи што сте их 
видели у том пољу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Како? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Какав је поредак? Јел су ишли у колони, јел су 
се раширили у стрелце или везано? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ишли су овако попреко. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Разумете шта Вас питам? Да ли иду у колони 
један иза другог или иду један поред другог? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Један поред другог. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: На којој удаљености отприлике? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па једно откуд знам, нисам ја ни 
загледао нити ме интересује, онако сам махинално погледао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесу ли близу били један другом или су 
раштркани? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па онако, не могу да се сетим, не 
могу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У истрази сте рекли да нисте могли да 
разазнате ко има и какву униформу. Нисте помињали тад да су 
имали шлемове војници. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Где сам бре, са оне стране и с леве и с 
десне стране. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, ови што су на путу то је у реду. Јел су 
ти који су били на путу војници, јесу ли имали шлемове сви на глави 
или? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Сви. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сви на глави. У истрази сте рекли да су им 
главе обријане, како сте то видели. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Тако пише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињао је у истрази да су имали шлем и ево 
имамо 12 страна. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не може он имати шлем на глави. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажете да Вам је Љубан дао пропусницу за ту 
вожњу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како је то изгледала та пропусница? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим, знам да идем 
и гориво сам ту у ПИК, пољопривредном добру сипао. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел дао неку пропусницу за ове жене које су 
ишле са Вама? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим, знам да су оне 
дал је била та жена, дал није. Он је мене звао, ја сам отишао жену 
покупио и њу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А у другим случајевима кад сте возили јел Вам 
давао пропуснице? Љубан. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имала је оно једно ваљда стално 
пропусницу. Не могу да се сетим тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел знате овом становништву ко је издавао 
пропуснице? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Молим? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је овом становништву издавао пропуснице 
кад неко треба да изађе из Ловаса па да се врати. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па оним женама, радницима. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко им је издавао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Е то не знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кад неко треба да оде у Шид или не знам. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То нисам био присутан. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта је било кад сте се вратили овај, кад сте 
одвезли ту жену па се вратили? У вези сад са овим минским пољем, 
јел сте нешто видели или чули о томе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ништа, ту сам прошао, одвезао 
сам, тамо сам се задржао у Шиду можда једно пола сата, можда и 
више не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да Вас питам само пре тога, помињали сте кад 
сте ово одвезли жену и кад сте се удаљили, пустили Вас је војска, 
јел сте чули мало после тога нешто да се дешава? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па чуо сам пуцњаву, али нисам знао 
шта је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У истрази сте поменули експлозију и пуцњаву. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па нисам чуо шта је. Не могу да знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е сад кад сте се вратили ,јел сте пролазили 
истим путем, јел сте видели нешто ту? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нема ништа. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта сте чули? Шта се десило? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: После сам чуо од ових, питао сам ове 
мештане који су остали шта је било, они сви ћуте. После два-три 
дана сам чуо. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И шта сте чули? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па да је као на минско поље 
налетели, нагазили. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел неко погинуо? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па после сам чуо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колко људи је погинуло? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па чуо сам, откуд знам, не могу да се 
сетим тог времена. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта је било са телима тих који су тад ту 
погинули? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам, не могу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је то склонио? Где су однета тела? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам, јер ја нисам био присутан 
томе и нисам знао, нисам био ту. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Дал сте сазнали после? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па после уопште нико ми није ништа 
причао и нисам био у контакту уопште с никим после тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли знате нешто о томе да је неко од 
добровољаца малтретирао мештане? Да их је тукао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесте мало онако. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А за кога знате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имо је онај што је имо завијену 
руку, како се зове. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је тај, ја не знам. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу, тај је био крупан  један, 
кад је истерао пре тога, тај официр истерао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У СУП-у сте изјавили да сте видели да је 
мештане тукао Аца «Коњ» а онда сте у истрази рекли мало 
другачије, да се Аца хвалио да је тукао мештане. Јел се тога сећате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да сетим, овај,  јер знам да 
је овај како се зове, јел Аца кад је ушао не могу да се сетим, а овај 
крупни што је завијао руке. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Где? Где су ушли кад се то десило? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па кад смо ушли у пољопривредно 
добро и онај официр је истерао све напоље. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Дал пре тога? Шта је било? Јел неко тукао на 
пољопривредном добру затворенике? 

ВР
З 0

38
0



21/90 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 23. децембра 2010. године 

 

 

Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имо је један што је завијену руку 
имо и онај други како се зове, Петроније, а ја нисам видео, нисам 
могао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко је тај што је имао завијену руку, јел то 
ово Аца «Коњ» или је то нека трећа особа? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим, знам да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А јел знате ко је Аца «Коњ»? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Знам, крупан онако, видео сам га 
једно два пута. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па јел он тукао или да ли се хвалио да је 
тукао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па он се можда дал се хвалио дал 
није, али чуо сам каже, онај га, али не верујем, није. Јер он није 
могао јер није био овамо, онај како се зове, тамо је. А то је онај што 
је имо завијену руку, тај. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Где то овамо и тамо? Где су тукли те 
затворенике? Јел су их негде одвели из тог дворишта да их туку? 
Или су их  тукли у том дворишту? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па у дворишту, а овамо официр није 
дао и онда је овамо истерао са ове стране. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел због тога официр интервенисао што се туку 
заробљеници? Не разумемо се око тог официра нешто. Да их је 
истерао, то схватм али зашто? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ма ти људи, ти људи нису с нама 
били, ти што су, тај Аца боксер како га зову? Што завијену руку има, 
они нису с нама ни дошли нит су били с нама ти људи. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Ја питам ко је тукао и где су их тукли и 
шта сте видели, јер сте нешто рекли а сад врдате. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не врдам, не могу да се сетим 
детаља свега.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми овај, јел неко од људи у селу носио 
беле траке на рукаву? Дал сте то видели? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја тога не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А на кућама неким јел су биле беле траке? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Овде су многи сведоци рекли да су на 
хрватским кућама морале да буду беле траке и да су Хрвати-цивили 
ти морали да носе те беле траке да би се знало ко су. Вама ништа од 
тога није познато? 

ВР
З 0

38
0



22/90 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 23. децембра 2010. године 

 

 

Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја нисам у току. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нисте пролазили селом и тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па прођем колима, никад нисам 
загледао.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Гледате у волан јел? Кажите ми да ли су се 
обављали ти радови у задрузи? Ко је то радио? Да ли је то било 
организовано на неки начин да иду људи да раде скупљање летине 
и тако неки послови? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па људи су долазили нормално на 
посао ујутру, радили су ко је био, ваљда како ја не знам, ко је био за 
овчарство, за грожђе. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко је радио? Јесу ли радили Срби и Хрвати 
или само Срби или само Хрвати? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Радили су ту и Срби и Хрвати, заједно 
сви. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел била обавеза да се Хрвати јављају да иду 
на те радове? Да ли Вам је о томе познато да су се ту постројавали. 
Ви сте били ту близу, спомињали су сведоци да дођу ујутру и онда 
их воде у пратњи. Или војска, територијална одбрана или милиција. 
Јел Вам о томе нешто познато? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То није ми познато. Знам да је, да сам 
исто возио човека који је хрватске националности, возио га и у Шид 
и на анализу жита, кукуруза, свега. То ја не знам, и Љубан кад ми 
да, носио сам и празну ону кесу са житом, влажност проверавали. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је био заменик? Јел имао Деветак заменика 
неког? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имао је, после дошао неки, одакле 
ја не знам, неки кад он није ту, уместо њега он. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како се зове тај човек и одакле је? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да је био неколико дана тај 
Љуба, како се зове не знам. Шта је био, ја не знам ни шта је био. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Одакле је тај Љуба? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Дал је из Краљева, Краљево. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јел тај носио униформу неку? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Какву? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па маскирну. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А кажите ми јел Деветак носио некакву 
униформу? Никад нисте видели? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нисам, он је шињел обуко кад је 
ладно и тако, овај ветровку ову. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли је то војна ветровка или? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ма војна, само навуче кад иде тако у 
пољопривредно добро. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Како сад овај човек Љуба који носи униформу 
замењује Деветака који нема униформу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам ја. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У чему га замењује? Да ли се он стара о 
пољопривредном добру тај Љуба или о нечем другом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја немам појма шта је то, и шта је био, 
знам да је био неки. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ништа не знате. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да је био официр, да ли је био 
добровољац, да ли је био. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сад ћу да Вам предочим из овог записника у 
полицији шта сте рекли везано за минско поље, а Ви добро 
слушајте, па да нам кажете да ли то знате о минском пољу што сте 
тад рекли или ово што сте данас причали, што се разликује доста. 
Казали сте овако «сећам се да је једном током октобра 91., године, 
наређено да се хрватско становништво доведе у центар села код 
задруге, ја не знам од кога сам чуо то наређење, али 
претпостављам да је то наредио Љубан Деветак јер је он био главни 
у селу. Те вечери сам заједно са њим отишао до задруге и чуо сам 
да је Љубан Деветак који је стајао на степеништу поред кухиње, 
рекао окупљеним Хрватима да ће ту остати у задрузи преко ноћи 
све док не кажу ко пуца на нашу војску, да ће дању ићи да раде. 
Након тога, Љубан Деветак је прозвао по именима 4-5 Хрвата и они 
су се постројили испред окупљених људи. Тада је Љубан Деветак 
рекао нешто Љуби из Краљева и он је пришао Аци Коњу, Пери 
Папану, Боксеру, чијег имена не могу да се сетим, али мислим да је 
био из околине Краљева или Крагујевца и заједно са њима увео 
прозване Хрвате у хангар који се налазио иза њих. Претходно је 
Пера Папан ножем убо у задњицу таста једне жене за коју знам да 
се презивала Ловрић, тај човек је такође уведен у хангар. Након 
тога, из хангара су се чули ударци и вика, сећам се да је Аца «Коњ» 
по изласку из хангара рекао да је поломио кундак на пушци којом је 
ударао Хрвате, ја не знам шта се даље дешавало са људима који су 
уведени у хангар, знам само да ми је након неколико дана Љубан 
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Деветак рекао да одвезем у болницу оног човека кога је Пера Папан 
ножем убо у стражњицу, што сам и учинио», па онда после тога 
кажете да је дошла једна жена за коју мислите да се презива 
Ловрић и замолила да њену трудну ћерку одвезе у Шид, што је он 
са Љубаном, односно што се Ви са Љубановом дозволом и учинили, 
па кажете онда «на изласку из Ловаса зауставио ме војник и питао 
куда идем, ја сам рекао да по наређењу Љубана Деветака морам да 
одведем једну жену на порођај у Шид, након чега је војник подигао 
рампу и склонио мине. Истог дана у поподневним сатима, вратио 
сам се у Ловас, у Ловасу сам се јавио Љубану Деветаку и он ми је 
рекао да сам слободан. Након тога сам наредних дана од Боре или 
Баре, Николић Зорана и Аца звани «коњ» чуо да су терали неке 
Хрвате мештане села, преко минског поља и да су том приликом 
неки Хрвати настрадали.» Е, овде Ви много детаљније описујете и 
малтретирање и ко је ту издавао наређења и наводите такве детаље 
не знам да је био на степеништу код кухиње Љубан Деветак кад је 
то наредио да се туку ови Хрвати, јел то било тако као што сте тад 
казали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Љубан је био на степеништу, али то је 
другачије ту написано. Љубан је био на степеништу али тај официр, 
официр. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не питам Вас за официра, говорим о томе ко је 
прозвао четири-пет Хрвата, ко је убо ножем једног од тих људи, где 
су их одвели, рекли сте овде у хангар да их туку, рекли сте ко их је 
тукао, описали и шта су изјавили кад су изашли. Јел то тако било 
или не? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Љубан је стајао горе на степеништу и 
тражио је нешто, са оним официром се нешто препирао, шта је 
било. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Овде нисте причали официру, ако је официр и 
био, он је могао доћи само касније. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И тај човек, није касније, официр је 
био ту и официр је већ био ту и тај Љуба је био ту и официр је 
држао свеску, сећам се добро онај Љуба тај са тим официром, и 
после тога. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Али ко је, ко је овај, прозвао 4-5 
Хрвата? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па тај што има ожиљак. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Који? Овде сте рекли да је Љубан Деветак 
прозвао а да је онда Љубан отишао са овим другима их туку у 
хангар. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Љубан је прозвао људе који су 
изашли ваљда да раде у то доба, онај што је био директор. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Каже да их је прозвао да изађу да раде, онда 
их Љуба одвео да их бије.  Јел то хоћете сад да кажете? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. Љубан је одвео људе да раде, тај 
што је био и у банци што је радио, како се зове, рачуновођа не знам 
ни ја како се зове. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ви сад причате сасвим нешто друго, ја Вам 
лепо предочим. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Али ово сте Ви рекли, нисам ја рекао, није 
неко други рекао, ово сте Ви казали. Ти полицајци који су писали 
изјаву нису били овај, у Ловасу, не знају где је степениште код 
кухиње. Не знају ови људи оно што сте им Ви рекли, унето је у 
изјави по надимцима њиховим, не по. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па по надимцима, тај официр и само 
је Љуба остао, они су истерали све нас напоље, чак и Љубана. 
Љубан је пуко, отишо у ПИК. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па кад је то било да ли пре него што су људе 
тукли или после пошто су их већ тукли? Ви говорите о томе да сте 
видели да је овај човек један убо ножем још пре него што ће ући у 
тај хангар. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И после да су утерани и да су тамо тучени. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Али то нисам видео него чуо сам, не 
могу ја у маси људи да видим. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите даље. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добар дан господине Милићевићу. Ја сам 
Бранкица Мајкић бранилац  оптуженог Љубана Деветака и Милана 
Девчића. Овај, ја бих најпре са Вама да мало појасним ову ситуацију 
око изјаве која Вам се данас предочава. Ако сам Вас ја добро чула, 
на почетку предочавања које је тужилац започео, Ви сте рекли, то 
није унето онако како сам ја рекао.  
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па није детаљно онако објашњено 
како је. 
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Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Онда, у односу на део Вашег исказа који 
сте дали истражном судији, где Вас је такође адвокат питао у вези 
изјаве у полицији коју сте дали да ли сте примили примерак те 
изјаве, Ви сте рекли, не, потписао и нисам дупликат узео, не треба 
ми. Да ли Ви имате изјаву из полиције коју сте давали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Немам. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И још нешто бих Вас питала у вези са том 
изјавом, да ли су Вам  је прочитали након што су узели од Вас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па нисам имао потребе да читам, 
нисам је ни читао. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Нисте је Ви читали а нису Вам ни они 
прочитали ако сам Вас разумела? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Судија опростите, ја сам малопре управо 
на те околности хтела да приговорим или постоји, из разлога што му 
се предочава оно што сведок није ни прочитао и указује да није као 
што је рекао, улази у транскрипт. Хвала.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Цениће веће у сваком случају. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Прво бих Вас питала да ли можете да 
определите временски кад сте кренули односно кад сте стигли у 
Шид? Који је то месец био? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Колика је била група са којом сте кренули 
из Пазове? Бројчано, не морате ако се не сећате имена, само. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па негде око 30-40. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: чиме сте дошли до Шида извините? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: До Шида у комбијима сам дошао. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А кажите ми од Шида до Товарника како 
путујете? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Од Шида до Товарника? Па пешке, ја 
мислим пешке, не могу да се сетим. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Само на тренутак на Шид да се вратимо, 
зграда у којој сте се пријавили, шта је то? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па то је, да ли је била у Шиду са 
десне стране, да ли је био војни, да ли је била територијална 
одбрана ја не знам, ја мислим да је ТО чим смо униформе добили. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Даље, ако можете да се сетите, 
овај колико дана сте били у Товарнику? 

ВР
З 0

38
0



27/90 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 23. децембра 2010. године 

 

 

Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим, можда два, ту 
негде око два дана. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И кажите ми овај, у вези са самим даном 
када је био напад односно када сте кренули ка Ловасу, колика је 
група која је кренула? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па с једне стране је било, било је нас 
око 40 ту негде, а то је распоређено, били су и други, да ли је био 
од војника још неко ко је био редовни, знам да је пало три-четири 
генерације, не могу да се сетим. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Пре поласка да ли се сећате да ли вас је 
неко постројио или уопште како сте Ви сазнали за одлуку да треба 
да се крене? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имо је овај што је вођа, имо је 
радио-станицу Ступар је имо радио-станицу. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Питала сам Вас јесу ли вас постројили, јесу 
ли вам објаснили како се крећете, како да се понашате.  
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ништа. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ко вас је окупио, групу којој сте Ви 
припадали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па како у Панчеву или? 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Не, не, у Товарнику. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику? Па дошао сам у 
Товарник, она била онде у станици милиције била увече и онда сам, 
ови су распоређени овамо, ваљда су имали буквицу и кажу ти 
ћеш,војна полиција што сам био и она каже ти ћеш да будеш код 
нас овде. Ето, то је то. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Јесте ли Ви имали неко задужење у 
Товарнику? Да ли сте имали неко задужење у Товарнику још док сте 
били? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нисам никакво.  
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Никакво. Да ли је Ваше прво задужење, 
задатак био да будете Љубанов возач? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па кад смо ушли у село, после тога 
ето, возио сам  после два-три дана. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А сад ми реците од тренутка када 
почињете да овај, да будете његов возач, колико често овај у овом 
периоду у октобру 91.године, сте Ви са Љубаном напуштали село, 
односно возили га ван села? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да кажем, да Вам кажем 
можда па дневно скоро сваки, једанпута Шид, па скоро сваки други 
дан, неки пут, не могу да се сетим, неки пут по цео дан не возим га. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Овај део искрено стоји у овим изјавама из 
полиције да сте били његово обезбеђење, шта сте по том питању 
радили, односно како сте тај задатак Ви схватили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја сам тај задатак схватио возим га 
увече, нон-стоп сам ту код њега кући, ту му је баба, мајка, отац, не 
знам ко, ту су му и деца и онда сам нон-стоп био и ауто ту и спавао 
сам ту. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: У његовој кући? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, у његовој кући. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми да ли сте некад као обезбеђење 
интервенисали или предузели неку меру или вам неко објаснио шта 
значи то бити неком обезбеђење? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па пуцали су на њега, пуцали су 
једанпут, двапут на кућу ваљда ту из кукуруза покрај куће скроз до 
краја тамо на излазу има кукуруз, па је пуцано, па су онда ставили, 
војска је дошла и ставила џакове и онда обезбеђење и било је 
обезбеђење на крају доле због тога јер једанпут је пуцано са 
бандере на Љубана. Једанпут је пуцано на ауто ја кад сам био у 
пролазу то се сећам али побегли су ваљда у Јелаш, шта је било. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми јесте Ви све време док сте били 
у Ловасу спавали код Љубана у кући? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па цело, па скоро, код Љубана сам, у 
комшилуку можда ту али нон-стоп. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли се сећате можда да је осим 
Љубанове породице у њиховој кући била смештена и нека хрватска 
породица? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Молим? 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли се сећате да је у његовој кући осим 
његове породице живела и нека хрватска породица? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесте. Био је онај, она једна 
госпођа не знам ја, жена једна, па човек крупан један, не могу, жена 
једна. Долазили су ту, а живела је та жена, ја не знам како се зове. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Сад само, извините, тренутак, данас Вам је 
тужилац цитирао додуше до пола у истрази сте рекли: «Љубан ми је 
дао ону пропусницу ТО ваљда Ловас, није Љубан, ко ми је дао, ту је 
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био овај Милорад. Љубан је у милицији, био је Пемпер и тако даље, 
па Вас ја питам ко је издавао пропуснице? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Судија, могу да приговорим само?  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Значи приговарам, нисам то ја предочавао, сам 
је рекао да је добио пропусницу и нисам му тај део предочавао. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Мислим да не полемишемо око овог, 
транскрипт постоји, обратила сам пажњу да сте само први део 
реченице али небитно, ево да појасните ко је давао пропуснице 
Љубан или Милорад? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Судија, не морам у микрофон, приговарам 
питао сам и одговорио је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. Сведок је у свом неометаном 
излагању први пут рекао да је Љубан дао пропуснице. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Њему, а за друге није знао. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ја предочавам исказ из истраге. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Па ето да Вас питам хоћете да опишете, 
извините, најпре човека са брковима ког сте данас спомињали у 
смислу раста, боја косе итд? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па имао је црну косу, висок, има 
бркове. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Је ли то Милорад о ком причате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Милорад, Милорад да. Он ми је 
баш, ја сам отишо кад су, он је бацио ваљда бомбу у хангар доле 
негде шта је радио и бацио је бомбу и ја кад сам дошо изнели су га 
већ напоље и умро ми на рукама. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Вама? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми је ли знате где је он радио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Он је био у полицији, он је био у 
Товарнику. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Јесте га виђали у Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесам, био у Ловасу био је у 
милицији. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро, је ли то лице издавало пропуснице? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте али издавало је ваљда и 
цивилима јер полиција издаје и цивилима. 
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Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Сад ми кажите када возите ван Ловаса је ли 
било неких пунктова на излазу из села? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пунктова? 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Био је можда једно један али то је, 
али не верујем, не могу тога да се сетим. Било је на излазу према, 
стражара, то је војска ставила, кад је војска дошла онда је ставила 
те кућице мале као пунктове на излазу горе према кукурузу с друге 
стране, не овамо према Јелашу. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли се сећате да ли је било тенкова у 
селу и око села? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Тенкова? 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја да вам кажем нисам видео. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Сад бих Вас само питала за 18-ти то 
можемо да кажемо да је у току поступка неспорно, просто Вама да 
олакшам, да је то 18.10. тај датум када је настрадао један број 
цивила у пољу детелине на излазу из села, да ли сте ви дан пре 
тога било у ком својству долазили у пољопривредну задругу и 
уопште видели људе који су били у дворишту задруге? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па пре тога сам виђо људе у 
пољопривредном добру, ови што су ишли да раде нормално, али 
нисам видео. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Не, мислим на људе који су затворени у 
дворишту јер сте и данас потврдили ранији Ваш исказ да је било 
затвореника у задрузи. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја сам то јутро видео кад сам дошо, 
колико је било сати. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А дан пре тога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пре тога нисам ни улазио. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да Вас питам да ли знате за неку наредбу 
да се окупе старији мештани, да се затворе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ту наредбу нисам чуо. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Јесте ли Ви рекли уопште «Сећам се 
да је једном наређено да се хрватско становништво доведе у центар 
села код задруге. Ја не знам тачно од кога сам чуо то наређење али 
претпостављам да је то наредио Љубан Деветак јер је он био главни 
у селу». 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То сам сваки пут кад дођу да они дођу 
у село, из села дођу и скупе се ту испред ПИК-а и онда нареди им да 
раде и не наређује им да раде него. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Ја Вас питам за затварање мештана да ли 
Ви знате нешто о томе да је то наредио Љубан Деветак? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам чуо за то али нисам, чуо сам за 
то да је кад је дошао тај официр да је наредио сви мештани, 
територијална одбрана који су у селу да окупе мештане и да дођу 
али нисам. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Даље Љуба из Краљева, па као 
заменик Љубанов како сте Ви објаснили ево сад ћу ја да Вас питам 
још мало шта тачно под тим подразумевате. Када он долази у село? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па да вам  кажем он је дошо после 
ваљда, не знам колико дана после. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Па ето ако су Вам рекли да је 18-ти био тај 
дан када се десила ова трагедија, да ли можете у односу на тај 
датум да определите кад је Љуба дошао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па можда је дошао пре тога, не знам, 
десетак дана пре тога. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Па десетак дана пре тога није се још ни 
ушло у Ловас. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па добро, не могу да се сетим 
времена. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро, не можете. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Временски ни кад је било, ни, а знам 
да је временски. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А да ли сте приметили неко појачано 
присуство војске или униформисаних лица, сад не могу да вас питам 
тачно које војске, исто пре 18-ог? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па била ова регуларна војска која није 
била паравојна. Она је дошла после други дан. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: По Вашој процени колико је било војника 
ако можете бројчано у селу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да знам, они су били 
раштркани, били су, доносили су камионима намештај у ону кућу 
десно, овамо, значи било их је доста, не знам колико. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Кажите ми војску коју сте видели 18-ог 
када сте возили жену и излазили из села у каналу поред пута где 
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сте прошли, кажите ми да ли сте њих виђали све време док сте били 
у Ловасу или сте их тада видели први пут? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Први пут сам видео. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А да ли се сећате можда ако можете, 
униформе које су носили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па носили су шлемове и носили су ове 
маскирне ове нове униформе. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И они су вама тачно рекли. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па професионална војска носили су 
директно оне опасаче, носили баш оно што ми нисмо имали. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И шта су они тачно вама рекли када су вас 
зауставили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Није зауставили, каже не може, ја 
кажем добио сам да одвезем жену, наредбу из ПИК-а добио сам да 
одвезем жену да се породи у Шид, ето то је. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И само везано за Љубу, у којим је 
пословима Љуба из Краљева замењивао Деветака? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам, он је био ту нон-стоп у 
ПИК-у, у пољопривредном добру био је унутра у ПИК-у где је 
кухиња, ту је, ја немам појма да вам кажем да ли је био неки 
официр, ја мислим да је он био официр чим је имао неки, да ли 
мени се чини да је имао чин да ли је имао, да ли није, да ли се он 
хвалио, не знам. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Па јесте Ви некада присуствовали томе да 
њему Деветак издаје неку наредбу или да му предаје нешто из, да 
кажем условно своје надлежности или како закључујете да је он 
његов заменик био? Или је то једноставно Ваша претпоставка? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па претпоставка, пази, он ујутру кад 
пример Љубан оде његовим послом да ради овај му ваљда да иду 
ови да кукуруз, да иду да, сећам се оно грожђе кад је било па није 
имао радника па је због тога, неко кога је, ја сматрам да је то га 
замењује. Да ли је он војни обвезник, да ли је цивилни не знам. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: И само бих Вас питала кад сте давали ове 
изјаве у полицији је ли неко на Вас вршио притисак или Вам 
показивао слике пошто тужилац иде с претпоставком да није, а 
други су сведоци говорили да јесу предочаване неке слике или неке 
друге изјаве, да ли можете да се сетите? 2006. и 2007. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па показивали су ми слике и тамо-
вамо. 
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Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Да ли се сећате чије слике? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Има доста слика су ми показивали не 
могу да се сетим, то је временски прошло. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Јесу ли вам сугерисали? Јесу ли вам у било 
ком правцу сугерисали приликом давања Ваше изјаве? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па стоји ми изнад главе, кружи, каже 
сети се, шта друго да кажем, ћутим и изјаву, кад изнад главе ти 
стоји нон-стоп. 
Адв.БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добро. Хвала вам пуно. Немам више. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добар дан господине Милићевићу, ја сам 
Градимир Налић, ја браним Милана Радојчића у овом предмету. Ја 
ћу кратко само да Вас питам. Ова зграда у Шиду у којој сте ви 
кажете добили униформе итд. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Да није то случајно по намени била 
касарна? Можете ли тога да се сетите? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, чим уђемо у самом центру пре 
парка ту је црква с десне стране. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Да ли се улази у неко двориште, је ли има 
нека стража, врата, капија? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да је било. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. Реците ми молим вас око још једне 
ствари, кажете било је доста војске ове регуларне ЈНА је ли тако у 
месту, да ли је било и доста официра или колико је било официра 
мање, више? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па шта да вам кажем, ту су пролазили 
официри али ја не могу да се сетим ко је ко и не познајем ниједног. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Је ли могао ваш на пример командир да 
командује официрима тамо и војницима ЈНА, да ли је ваш не знам 
Ступар је ли могао Ступар да командује било ком официру ЈНА? 
Јесте видели некад да је добровољац неки или територијалац 
командовао било коме из ЈНА? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ступар је ишао тамо код њих али ја не 
знам шта се одигравало. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. Је ли мислите да је Ступар ишао 
тамо да командује или је неким другим послом ишао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па можда је ишао нешто. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, а кажите ми овај Љубе Јелић је ли 
ишао он код њих често? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То не знам. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Не знате, а знате ли, да ли можете да се 
сетите да ли сте чули или видели да ли је тај Љуба Јелић такође 
малтретирао људе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу, не могу. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Нама овде неки сведоци говоре да је он 
управљао затвором, неки нам говоре да је имао неке друге 
функције, која су ваша сазнања око његове функције, да ли можете 
нешто ближе да кажете? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да кажем јер је био 
затворен у општини с њим нисам могао да имам ја контакт. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Кажите ми тај кога описујете. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Једино у кухињи. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Тај кога описујете као боксера, тај са тим, 
јесу ли то завоји на рукама у смислу знојница боксерских или тако 
нечега? Утегнуте руке, је ли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ваљда. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Утегнуте шаке, је ли то? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па једну руку ваљда је његова пушка 
била сломљена чим није он имао пушку, мора да је његова пушка, 
чим је рука била му завезана, крв му је ишла. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Је ли он био добровољац или је он припадао 
неком другом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Они су дошли. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Какву је униформу он носио? Јесте Ви чули 
за Ваљевце, за територијалну одбрану Ваљева одред? Је ли он 
припадао њима. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. Кажите ми јесте ли примећивали 
тамо возила или друго обележје упртаче итд. војне полиције у 
Ловасу да ли су долазили они да сте Ви приметили? Нисте. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу, само цивилна полиција. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Кажете ово место које кажете да је био 
контролни пункт војске и да су ту и некакву чак малу кућицу имали 
и остало то је један излаз из села, ко је чувао други излаз из села? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па говорим слабо сам ишо, горе нисам 
да вам кажем нешто јер увек сам излазио колима на овај излаз. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: А кад се иде, Ви сте кренули према. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Према Шиду. 
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Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Том месту где се десило то минско поље 
несрећно. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Да ли, ту вас је зауставила је ли тако, је ли 
то тај војни пункт контролни? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, пункт је још овамо на био али 
није. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Ближе месту мислите? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: А тада на том војном пункту који је ближе 
месту да ли је ту неког било у тој кућици је ли вас нико није 
заустављао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Војни пункт је био овамо натраг пре 
тога. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Пре минског поља? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Али после изласка из села је ли тако, на 
изласку из села. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Па јесте ли морали да прођете тај војни 
пункт први? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па морам то је једини пут. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, је ли морала и та колона која је 
била, односно пардон, ти људи на минском пољу јесу ли и они 
морали да прођу поред тог војног пункта где је била контрола? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Морали су. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Морали су је ли тако. Хвала немам више 
питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите даље. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Добар дан господине Милићевићу, ја сам 
Бранку Лукић, браним потпуковника Димитријевића и Радована 
Влајковића. Мени је нејасно, не знам да ли је и другим овде у 
судници, спомињете војску која вас зауставља на контролном пункту 
и спомињете војску која је 150 – 200 метара удаљена од вас код тог 
канала. За војску код канала данас сте рекли «у даљини сам видео 
да војска стоји, СМБ униформа», а за ову војску на пункту кажете 
били су у маскирним униформама, да ли сте Ви видели врсту 
униформи људи који су били у каналу на 150-200 метара од вас? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нису господине у каналу били 150 
метара, ја сам људе поред канала на својих пет метара и с једне и с 
друге стране видео кад су склањали мине, а оне на 150 метара 
нисам могао да видим само сам видео људе како, али никог нисам 
могао да препознам на 200 метара, а ове људе поред што су 
склонили мине њих сам видео.  
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Извините, колико је тих који склањају мине 
било и где су те  мине, одакле су они те мине склањали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Био је канал, само су скинули оне 
канапе. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Те мине су колико ја разумем биле на путу. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нису на путу него забодене су биле 
стране, а канап је био закачен с друге стране.  
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Да ли канап онда прелази преко пута? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: И ти војници су били крај те кућице и те 
препреке, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Они су имали шлемове? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: А ови други војници који су били уз. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Сви који су били и с једне и с друге 
стране имали су шлемове. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Колико је њих било? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу ја да се сетим, било је у 
каналу овако иде ред једно, да ли је било четворо, петоро с једне и 
с друге стране, а у даљини нисам могао да видим 150-200 метара. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Добро, хвала. Ти војници који су на том пункту. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да? 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Да ли они припадају тој војсци која је дошла 
два-три дана после вас? Од када је тај пункт, кажите нам од када је 
тај пункт ту? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па тај је пункт постављен чим је 
војска дошла. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Значи убрзо након освајања Ловаса колико ја 
разумем. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНКО ЛУКИЋ: Добро, хвала вам. Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите даље ко има питања.  
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Адв.ЈАСМИНА ЖИВИЋ: Судија ја бих имала само једно питање, сад ја 
по редоследу после господина Лукића. Адвокат Јасмина Живић, 
бранилац оптуженог Перић Дарка. Ја бих господине Милићевићу 
имала за вас једно питање. Спомињали сте данас официра једног да 
сте видели, да ли можете да се изјасните, онолико колико се сећате, 
како је тај човек изгледао, какву је униформу имао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим, имао је 
маскирну униформу, знам да је имао маскирну униформу али не  
могу да се сетим лика. 
Адв.ЈАСМИНА ЖИВИЋ: Висина отприлике? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да ли је имао три звездице, да ли је 
имао не могу да се сетим, не могу да се сетим. 
Адв.ЈАСМИНА ЖИВИЋ: Добро. Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите.  
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Да ли сте упознали неког са именом 
Коста? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Коста? 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Да ли се сећате како је изгледао и 
како је био обучен питање се односи на Ловас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па носио је, ја мислим да је носио 
горе кожну јакну и носио је црногорску капу је имао сигурно. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Да ли се сећате некога ко је био 
низак и крезуб? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Извините, поновите. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Да ли се сећате некога ко је био 
низак растом и крезуб? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Пред истражним судијом апсолутно 
нисте спомињали Петронија у никаквом другом контексту осим да ли 
је имао неки надимак и рекли сте. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пера «Папан». 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Јесте. Данас сте изјавили нешто 
што нисте изјавили пред истражним судијом да је он учествовао у 
неком злостављању али да ви то нисте видели, а да сте чули. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Али то нисте изјавили пред 
истражним судијом због чега? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нико ме није ни питао о околностима 
како је. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Питао Вас је истражни судија да ли 
сте чули приче, Ви сте рекли да нисте чули. Нисте спомињали пред 
истражним судијом, а питао Вас је, значи нисте споменули Перу 
«Папана», а данас сте више пута спомињали како се не сећате, не 
сећате, не сећате, па Вас питам како сте се тога сетили, а нисте се 
сетили многих других ствари? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу свега, госпођо, да се 
сетим. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Спомињали сте боксера више пута, 
ја ћу вам прочитати исказ Игора Борића «Да је неки боксер, сада не 
знам ко је тај боксер, некоме набио нож у дебело месо» страна 5, 
Окружни суд у Београду, 29.06.2007. године Ки.7/2007. сад нам 
реците ако сте чули од кога сте чули? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? Нејасно вам је питање. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: За боксера? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: То није његов исказ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Цитирате њему исказ неког другог, кажете ако 
сте чули од кога сте чули. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: У реду, значи цитирала сам Вам 
исказ Игора Борића, да ли сте саслушали то што сам цитирала? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како гласи питање Ваше? 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Моје питање гласи, цитирам исказ 
Игора Борића, а сведоку постављам питање од кога је чуо за Перу 
то што је данас изјавио? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве везе има исказ Игора, ја Вас уопште не 
разумем. Очигледно смо на неким таласним дужнима, цитирате 
исказ Игора Борића у вези чега то сад њега питате нешто, шта га 
питате. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Не знам, вероватно ме нисте 
пратили. Значи он је данас изјавио да је чуо али није видео да је 
Пера учествовао у неком малтретирању, то није изјавио пред 
истражним судијом. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам госпођо чуо, а нисам видео. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: Добро, ако сте чули од кога сте 
чули да ли се сећате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сећам у маси људи. 
Адв.БРАНИСЛАВА ФУРЈАНОВИЋ: У реду, хвала. Немам више питања. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите даље ко има питања. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Добар дан, оптужени Љубан Деветак. 
Драгане, ти си између осталог у својим изјавама спомињао да смо 
ишли једног дана ради грожђа у Бели Манастир, да ли се сећаш 
тога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Је ли ти знаш у односу на Ловас где је Бели 
Манастир? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим да ли је Бели 
Манастир, знам да је неко место. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли случајно си то заменио са винаријом 
«Ердевик» из Шида? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесам. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесте, у праву сте. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Реци ми молим те тај дан кад смо се вратили 
у село. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да? 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли си ме возио да слушам добошара у 
Ловасу шта добује тамо према гробљу, је ли се сећаш тога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Добошара? 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да, овај што је бубњао, добошар је прогласе 
читао по селу. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли се сећаш тога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: То је било је ли се сећаш тамо према гробљу 
једно раскршће је ли тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли се сећаш претходно, заправо да ли се 
сећаш покојног, не знам ни да ли знаш да је умро, Римара 
Мирослава, крупан, дебео што је водио производњу у задрузи? Да 
ли се сећаш тог човека, Римар Мирослав, крупан, дебео од 100 кила, 
горе на брду како се излази из села? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То овце што је чувао? 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Што је имао овчарски горе, овце. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да, да, да ли се сећаш тог човека? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Сећам се, имао је шешир, ако је то 
тај. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Јесте, и имао бркове и шешир. Да ли се 
сећаш претходног дана да си нас двојицу возио у Београд? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: У односу, претходни дан у односу на тај 
Ердевик? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Знам да сам возио али не знам датум 
баш, возио сам да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли се можеш сложити да је то било дан 
пре тога? Пре него што смо били у Ердевику у винарији? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не зна човек датум, па шта може да се сложи. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Па зна се кад је добошар добово, то се тачно 
зна, у процесу је утврђено да је добово 17. између осталог за 
скупљање људи, није добово 11.-ог него 17.-ог Да ли си некад 
свраћао са мном у стан у Београду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Па јесу ли моја деца била у Београду и жена 
или у Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Били у Београду, а једанпут су били у 
Ловасу. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Па преко викенда. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Реци ми ово што си спомињао код бабе и 
деде да си спавао и чувао  неку децу, па то нису деца од једног 
човека који је био рањен па био смештен у мојој кући заједно са 
женом својом, снајом и децом, је ли се тога сећаш? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Је ли то управо тај човек о којем си данас 
говорио да си чуо да је рањен? Је ли се ради о том човеку о коме си 
говорио данас на суду да си чуо у задрузи да га је неко ранио са 
ножем? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, да, да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Ону жену што си покушао да објасниш, да ли 
се сећаш да је то моја свастика јел тако? Мира.  
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, старија жена, муж јој. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Је био у бекству. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У заробљеништву. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: У бекству, у бекству. Да ли се сећаш? 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Судија, могу да приговорим само? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па приговарам зато што сва ова питања стално 
садрже одговор и онда сведок каже да, кад зна шта треба да каже, 
мислим то заиста не знам чему води. То се види у записнику и нико 
неће озбиљно узети у обзир али зашто да се тако ради кад није 
правилно? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Небитна су питања господине Деветак, толико 
ван предмета оптужбе, Ви се бавите географијом, једно време сте се 
бавили пољопривредом на почетку са испитивањима, сад се бавите 
географијом, пређите на конкретна питања везано за оно што Вам 
се ставља на терет, нешто у Вашу одбрану. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Ја, ја овај, стварно се надам да овај, већу и 
Вама председниче већа, госпођо, овај познато да ја нисам правник, 
да покушавам да се браним како мислим да је најбоље, сад ако ми 
није дозвољено, реците ми то. Не знам чему сметају тужиоцу 
питања конкретна да се уочи да сведок ипак из неког страха раније 
управо што је тужиоц чита му исказе, је ипак морао да потпише оно 
што није никада рекао. То је више него очито. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да не губимо време, пређите конкретно 
на питања .Тужилац је реаговао, зато што Ви кад питате, Ви пре 
тога одговорите, па онда кажете јел да?  
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Добро. Променићу питање. Трудићу се ако 
будем успео.Данас си рекао да ти је Милорад Воркапић тај што је 
био полицајац, умро на рукама јел тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли тог дана кад се тај догађај догодио да 
ли си га довезао ти у село однекуд? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим да ли сам га ја, да 
ли га је довезао неко, али дошао ја мислим да доктор је хтео да му 
помогне. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Нисам те то питао. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Али не могу, не могу да се сетим. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Знам да сам «Голфом» отишао горе, 
да ли сам га убацио ја, да ли су кола нека пре стигла, не могу да се 
сетим. У тој депресији нисам могао да знам. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да ли можеш да прихватиш да смо били у 
Ердевику дан пре догађаја на минском пољу? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Опет сте одговорили на питање и одбија се. 
Одбија се одговор на такво питање. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Како госпођо председниче, како да га ја 
уведем у датуме и да се истера то на чистац, овај, ја не знам. Ајде 
молим Вас, поставите Ви питање уместо мене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немам ја потребе, имате свог браниоца побогу, 
могли сте да се консултујете шта хоћете да питате. Немојте ту да 
одговарате на питања па после да тражите да сведок потврди. 
Разговарајте са Вашим браниоцем на који начин да постављате 
питања, нећемо стално да слушамо одговоре на Ваша питања и 
констатацију да ли је то тачно? Да, тачно је. Изволите. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Имам примедбу само овде. Прво, сведок 
апсолутно није возио никакву породиљу на порођај тог дана било у 
Шид или Митровицу, он каже у Шид, о којем он прича и везује за 
догађаје на минском пољу. То се једноставно није догодило.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сведок нек одговори на примедбу. Укључите 
микрофон. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Тај дан сам господине Љубане возио 
ту жену и ту старију жену у Шид у болницу и људи су склонили 
канап са друма што је било минирано. Ја не могу да Вам докажем. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Тог дана си возио мене у Сремску Митровицу. 
И кад смо се враћали, онда смо видели шта се догодило. Ја сам 
спавао а ти си тачно рекао да некога има, ја ти рекао да су у питању 
овце, кад смо дошли у село, онда смо чули шта се догодило и ја 
организовао превоз рањених. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу дати изјаву на ово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули сте, сведок је рекао да није Вас возио, 
него породиљу. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Добро, добро. Исто тако, имам примедбу за 
ову изјаву везано за Љубу Јелића. Љубо Јелић никад мене није 
замењивао у ниједном погледу. Не знам одакле му та изјава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта Ви на то кажете? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу дати ни на ову изјаву. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Нисам разумео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта то значи не могу дати изјаву? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? Чега се не сећате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не сећам се уопште, не могу са 
сведоком уопште. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У чему је проблем? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Декоцентрисан, не могу да Вам 
одговарам на питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се Ви плашите господина Деветака? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па чујете његове примедбе .Шта Ви на то 
кажете? Он каже није га мењао Љуба Јелић. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Приликом његовог одласка, Љуба је 
нон-стоп био у месној заједници. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Био у месној заједници? Шта је тамо радио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У пољопривредном добру. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли у месној заједници или пољопривредном 
добру? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па то је то, месна заједница, 
пољопривредно добро ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то исто? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па није, али ту је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта је Љуба тамо радио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па замењивао је њега кад није ту био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На који начин замењивао? Шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Наређивао онима у кухињи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Наређивао је ваљда онима у кухињи 
тамо, радницима ваљда је замењивао откуд знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Малопре је сведок рекао да ме замењивао у 
згради задруге где је менза. Могу да верујем да је био често у 
мензи. Рекао сам малопре је сведок рекао да ме је замењивао у 
задрузи тамо где је менза, ја могу да поверујем да је висио тамо код 
мензе стално. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, да, код мензе. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: То није било моје радно место, менза, него 
место од кувара, од конобара и шта ја знам. Према томе овај, без 
везе. Исто тако, имам примедбу на ауто који спомиње да је возио. 
Човек је возио искључиво мој ауто «Опел омега» који је био у мом 
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власништву. Јесте да је чувао и паркирао код мене у двориште и 
спавао, то је истина, а никаква туђа аута није користио за моју 
вожњу.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта Ви на то кажете господине? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да сам господина Љубана 
возио, прво сам га возио «опел кадет 1,6» дизел и после сам га 
«Голфом» црвеним возио  1,6 дизел.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је имао неке регистарске ознаке? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим, то има у 
пољопривредном добру. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте пред полицијом да је «Голф» црвене 
боје са регистарским ознакама територијалне одбране? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да.На њима је писало ТО. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И рекли сте такође да је тај «Голф» припадао 
неком Пемперу званом «Тот»? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да јесте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У реду. 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Пемпер звани «Тот» је имао овај, 
«Стојадина» и био је шеф рачуноводства у задрузи, даје се 
искључиво ауто који сам сада рекао, београдске регистрације. 
Остало споменуо је у једном од исказа у полицији да је тај некакав 
«Голф» или тај други «кадет» од Мирка што је радио на бензинској 
пумпи у задрузи, вероватно се ради о Мирку Кесеру јер други нико 
није радио, па ће доћи и он сведок позван, доћи ће. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Господине Љубане, ја не знам чији је 
«Голф» али ја сам га возио, тог «Голфа». 
Опт.ЉУБАН ДЕВЕТАК: Ја само кажем да си спомињао да је «Голф» 
од Мирка, ради се о Мирку Кесеру предвиђен сведок, па ћемо чути. 
Човек је збркан и уопште нема везе са истином шта прича. И није ни 
чудо, обзиром да завршим примедбу, није чудо обзиром да је 
21.5.2007., провео у полицији два сата и десет минута а 8.11.2006. 
три сата, а изјаве ова од 3,5 странице три сата, ова друга две 
странице и 3 реда. Немам више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, има ли даље питања? Изволите.  
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добар дан. Оптужени Милан Девчић. Реци ми 
Драгане да ли си ти учествовао у запоседању села Ловас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Јеси? Реци ми да ли ти је познато у Товарнику 
где се налазила војна команда? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Није ти познато? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Само полиција. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: А реци ми пре поласка овај на Ловас, да ли је 
јединица та дужила неко наоружање, муницију, опрему неку и тако? 
Да ли ти је то познато? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пре тога? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да, да, пред полазак сам. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да, да, али да ли ти је то познато? Да ли је то 
било или није? Само са да или не. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Јесте. Том приликом задужене бомбе, 
тромблони, зоље и тако даље јел тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Реци ми да ли си ти нешто од тога 
дужио, преузео? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Јеси. Реци ми да ли се сећаш да смо били 
постројени ту пред том командом?  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Којом командом? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ:  Војном командом у Товарнику? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Рекао је да не зна где је. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Војном командом у Товарнику нисам, 
ја кад сам. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Он не зна где је локација али зна да смо били 
постројени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какво је онда Ваше питање кад човек не зна 
где је команда да је постројен пред војном командом. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па ево, нек сведок одговори. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да одговори? На које питање, на шта? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли смо били постројени испред те ајде да 
кажем те зграде? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које зграде? Објасните нам. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па те непознате зграде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на такво питање. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Он не зна где је. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам био, с које стране сте. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли смо пре акције били негде постројени? 
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Ево конкретно. Акција, пре акције на Ловас да ли смо као јединица 
били негде постројени? Да ли је неко испред нас био, објашњавао 
нам, давао нам упутства за акцију и тако даље. Да ли се ти тога 
сећаш? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па пре тога је у станици милиције, 
после тога је испред оне куће код цркве. А то је обична кућа у 
Товарнику. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли смо ми ишли пешке од станице 
милиције до те куће? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја мислим у то доба не могу да се 
сетим, ја мислим да јесмо. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Након тога смо камионима превежени до опет 
неког одредишта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одговарате Ви на питање. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Не, ја питам да ли је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не можете Ви да одговорите, па онда да 
питате, то сам малопре рекла. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Госпођо ја питам да ли, да ми одговори са да 
или не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ево управо то сад што сам питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које? Шта? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Значи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може са да или не, него поставите 
конкретно питање, тужилац га је већ питао и причао је да сте пешке 
ишли, Ви сад убацујете камионима ишли са да или не. Идемо даље. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли смо превежени неким превозним 
средством значи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одговорио је на то питање, на питање тужиоца. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли смо били постројени том приликом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Не можеш да се сетиш? Да ли је неки официр 
стајао испред нас тада? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Понови питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад тада? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: То вече пред полазак молим Вас, ваљда је 
јасно о чему причам. Да ли причам енглески не знам. Причам све 
време пред командом, пред том установом. 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пред станицом милиције био је 
покојни тај, мртав што је био командир милиције. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Пред станицом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли смо од станице до тог одредишта, до те 
зграде ишли пешке Драгане, да ли ме схваташ, ако ме схваташ? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу се сетити тога да ли смо ишли 
пешке. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Не можеш се сетити? А где смо добили сад то 
наоружање ајде нам реци. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам кад улазимо. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Опрему, опрему, ручне бомбе, значи 
муницију, зоље? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику са леве стране у станици 
милиције. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро.Видим ја да ти много тога избегаваш 
али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не коментаришите онда кад сведок одговори. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми којом си улицом ишао отприлике ако 
се сећаш у Ловасу, пошто су упознао Ловас касније. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Задња улица скроз до краја. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ко је био с тобом том приликом да ли се 
сећаш? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ступар као командант. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: А осим Ступара да ли се сећаш још неких 
лица? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Бане Бајић, били су ови територијалци 
и мештани који су из села и још неки, не могу да се сетим. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли си ти био ту ноћ 10 на 11-ти у 
Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ноћ, не могу се сетити шта се. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Односи се на тај дан кад је запоседнут Ловас. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли си био ту ноћ? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли си ти чуо брујање тенкова, 
улазак тенкова у село и долазак неке јединице у село, војне 
јединице? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, чуо сам само једно 3-4 гранате. 

ВР
З 0

38
0



48/90 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 23. децембра 2010. године 

 

 

Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Чекај, то је било на почетку, значи у току 
дана, ја те питам у току предвечерја да ли си чуо тенкове да улазе у 
село? Где си био ти ту ноћ? Да ли се сећаш тога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу се сетити. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ниси чуо брујање тенкова у ствари, не? Да ли 
си видео тенкове у селу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим уопште.  
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли си видео још неке, неке војнике да су 
ушли у село ту ноћ? Где си био ту ноћ? Мислим нејасно ми је то, 
зато те питам. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па у кући смо били, остали смо ту. 
После смо, да, војска је дошла предвече, да, да, војска је дошла 
предвече, транспортер је дошао. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ја те питам о тенковима. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу се тога сетим, сећам се 
транспортера да је дошао у центру Ловаса, е после тога. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли ти је познато, да ли знаш шта 
ти је уписано у војну књижицу? Да ли војна вежба или учешће у 
рату? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. Ја немам књижицу, буквицу сам 
изгубио. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Како? Кад су ти у Товарнику видели да си у 
војној полицији био. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па у војној полицији, одатле више не 
поседујем војну буквицу.  
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли си ти имао неки докуменат да 
си припадник неке јединице овај пре значи, да си постао резервиста 
ЈНА у том периоду? Значи, кад си обукао униформу и задужио 
оружје. Да ли си ти припадао некој јединици, пошто си рекао неки 
«бели орлови», не знам, није ми јасно то па питам те просто. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Којој јединици си припадао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Територијалној одбрани. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Која територијална одбрана? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Шид. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Шид? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. Уписани смо тамо, има у Шид ако 
документа још постоје. 
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Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Јеси ли ти био резервиста Југословенске 
Народне Армије или? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па, добро питам, само просто да разјаснимо. 
Овде си причао о неким командама, па ми сад није јасно како може 
бити станица полиције команда, чега команда? А пре тога си рекао 
нека команда војна, да је исто у центру села, како могу бити у рату 
неке две команде и каква је просто станица полиције, како може 
бити команда? Чега команда? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па са ове стране је полиција била у 
згради оној знаш добро где је стајала, пошто ти добро знаш, са леве 
стране, а са десне стране је дошла војска и  значи војна и цивилна 
власт. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: А да ли је теби позната улога јавне 
безбедности у ратном периоду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, јавна безбедност, значи милиција 
је била ту. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ја то не спорим, него питам само улогу, да ли 
ти је то познато ништа више. Добро. Хвала. Реци ми, да ли ти је 
познато у том периоду да ли је постојао полицијски час у селу 
Ловас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да јесте, постојао је, не 
знам време које. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли ти је познато ко уводи 
полицијски час у ратном периоду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па била је на пунктовима војска и 
полиција, мислим. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Знам Драгане, ја знам да ти имаш овај ратног 
стажа више и знам да си се кретао на више подручја,  и тако даље, 
небитно је то, па зато питам зато што имаш искуства па знам да то 
знаш, зато те питам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оставите се коментара да не губимо време. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Реци ми да ли ти је познато ко уводи 
полицијски час? Просто, једноставно. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Полицијски час?  
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па власт која је ту на том реону. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Која? Војна? Цивилна? Ко? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па војна. 
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Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Војна? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Значи, тада формација ЈНА званична? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, званична ЈНА. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: А полиција. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Имам приговор опет, рекао је човек да не зна 
где, он га је питао да ли по теорији зна, а онда каже значи то је та 
војна управа била, та војна команда увела, и онда сведок потврди. 
Не може тако да се пита.  
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Која? Која војна управа молим Вас? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нисам рекао, исправио сам се, команда војна, 
немојте за сваку реч да се хватате, смисао је битан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У транскрипту имамо онај првобитан одговор, 
према томе. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Господине тужиоче, ја мислим да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не можете да ми се обраћате. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па Ви сте страна као и ја у поступку молим 
Вас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, нема суочења са тужиоцем, иначе бисмо 
то урадили. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Извињавам се, извињавам се. Реци ми у 
ратном периоду. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ко држи команду? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбијају се одговори на та питања за вештака 
војне струке. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Територијална одбрана. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Овде се много пута спомињало, стално нека 
команда у полицијској станици. Па молим Вас то су неке ствари које 
морамо да разјаснимо.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Постоји значи команда места, постоји станица 
полиције, постоје неке друге структуре цивилне власти, ако постоје 
у ослобођеном месту, па то сад просто да разјаснимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: С ким да разјаснимо? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па са сведоком, пошто сведок каже команда 
је постојала у станици полиције. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је његов исказ и шта ћемо сад? 
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Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па ја га питам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ми објасни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да објасни? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па да разјаснимо која команда, да ли постоје 
две, три, пет команди ту? Или постоји једна? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чега је то била команда у станици полиције? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У станици милиције је била за 
цивилну власт и нормално који су грађани тамо кретали и била је 
директно и који смо били припадници паравојни јединица, како да 
Вам објасним. А ТО територијална одбрана војске је држала 
пунктове и држала је све, е то између њих боље знају они него ја. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли ти је познато за време полицијској часа 
да ли има кретања цивила, војника или било кога? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Опет теоретско питање, одбија се. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли ти је познато ко у ратном периоду 
доноси, одлучује за кретање лица, значи лозинка, одзив. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сведок није никакав вештак овде, сведочи о 
својим непосредним сазнањима тамо. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Он је учесник догађаја молим Вас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте га онда за конкретне ствари. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па он се кретао молим Вас па био му је живот 
угрожен ако се кретао у том периоду у полицијском часу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Питајте га, немојте га питати питања за 
вештака војне струке и тако даље. Није он никакво ни војно лице, 
ништа. Питајте га конкретне ствари за место Ловас. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Пешке нисам се кретао, колима сам се 
кретао, нису ме заустављали. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Да ли га је неко заустављао у току ноћи кад 
је био полицијски час, ето рецимо конкретно. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Ево, био је учесник тих догађаја па зато 
питам, није он човек који није био тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па није, то је исто питање као од малопре. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па да ли му је познато ја питам само. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да ли му  је познато? За које место, где, у 
ком периоду? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Па за полицијски час ко уводи? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад, у које време? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: На који начин и све остало, ко одлучује за то? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Теоретска питања која се, са чијим се 
одговором ништа не добија. 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Молим Вас полицијски час ко уводи? Ето, 
просто, једноставно питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на то питање, ко уводи 
полицијски час. Шта је то битно и да човек зна и да не зна? 
Опт. МИЛАН ДЕВЧИЋ: Добро. Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите даље.  
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Добар дан желим. Ја сам оптужени Милан 
Радојчић. Драгане, неколико само врло кратких питања. У првих 
десетак дана након ослобођења Ловаса, значи од 10. октобра, по 
твојим сазнањима да ли је постојала локална јединица 
територијалне одбране? Месна јединица територијалне одбране? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Јесте? Хвала лепо. Даље, причао си на 
постављена питања о Љубодрагу Љуби Јелићу, па би те ја молио 
ако те памћење служи. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да? 
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Да ли је Љубодраг Јелић имао неку 
функцију у тој локалној територијалној одбрани? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да је имао. 
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Хвала лепо. Да ли је у првих десетак или 
петнаест дана, односно да ли је у неком периоду био командант 
територијалне одбране локалне? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја мислим да су њега сви слушали али 
не знам ни шта је по чину, никакав контакт с њим нисам имао, 
можда једанпут смо причали, ништа друго. Не знам коју функцију је 
вршио. Значи, од њега сви се мало, шта је био,  не знам.  
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Да ли си Љубу Јелића виђао у првих 
десетак дана након 10. октобра у канцеларијама месне заједнице и у 
том простору иначе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Немам више питања Хвала лепо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даље? Од оптужених да ли има неко питања? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Добар дан. Прво бих питао сведока да ли 
сам му ја познат? Да или не? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Познат. 
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Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Ја би замолио судско веће да ли могу 
показати слике из тог периода нек сведок каже ко је то њему дао 
оружје и буквицу ту што је спомињао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да покажете слику да види? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Да види ко му је дао то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је тврдио да сте му Ви дали. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Да ли могу да покажем? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можете, ако је из тог периода. Да ли Вам је 
овај човек дао ту аутоматску пушку у Товарнику? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, погрешио сам. Онај је имао бркове 
и имао је другачије, имао је, био је црњи, коврџаву косу и бркове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је Ваша слика је ли? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: То је два дана пред полазак на Ловас и сад 
многи сведоци као променио сам се али с те слике и ове се види да 
сам исти био, нисам имао косу и то.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Адв. СЛОБОДАН ЖИВКОВИЋ: Судија нек понови сведок пошто је био 
искључен кад је рекао није то тај човек, погрешио сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Поновио је после. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јер тај човек ми је умро на рукама 
после. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја се извињавам. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  Овај је човек жив и у првој тој полицијској 
изјави много си га спомињао. Ја сам Крњајић Жељко и занима ме, 
када си ти то мене видео у Ловасу од 10.10. па даље, јер видим, 
данас сећаш се Винарије, бабе, пропусница, свега се сећаш, чак и 
Римара и шешира, а не сећаш се са ким си кренуо из Панчева, која 
је то твоја екипа била, а сећаш се Жељка Крњајића, па те сада 
питам, где си ти мене видео и када си ме видео? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па видео сам те у Ловасу, видео сам 
те у оној кући доле на крају где си становао, ту сам те једно два 
пута видео, ето. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  Када, у којем периоду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па то је било после тога, мирно доба 
је било. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  После месец, два? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па једно, оно, могуће прва два, три 
дана, десетак дана нисам те могао, пет до десет дана нисам те 
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могао видети, јер знаш када је дошао транспортер у Ловас, ја 
мислим да сам те после тога видео једанпута и други пут сам те 
видео после једно петнаест, двадесет дана код оне куће. Временски 
не могу се сетити. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  Да ли је то било пре минског поља или 
после минског поља? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: После. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: После. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Добро, имам само приговор, моја 
медицинска документација доказује где сам био и када сам дошао, 
мислим, не могу се са сведоком убеђивати, али тврдим, иако је 
рекао за овога другога, ја ногу рећи име и презиме судија, ако треба 
ову слику да оставим Вама за убудуће – није тачно ни за овога 
другога није давао оружје, станица милиције у Товарнику није имала 
оружје ни за себе, о магацину нема појма, јер из другог разлога, 
присутан је овде Мића Девчић који је имао до самог напада, имао је 
пушку «паповку», ево слику имам овде у торби, Дуле Грковић 
«паповку», Милан Радојчић «паповку», значи ми смо то вече када 
смо кретали на село Ловас, на бензинској пумпи, значи нема 
командир, нема станице, ни постројавања пред станицом, ми смо на 
бензинској пумпи у Товарнику добили тек онда аутоматско оружје, а 
да је он и онај јуче сведок да су добили у Товарнику, то нема благе 
везе, јер ми смо имали, нити су добили, а овај сведок како је дошао 
у Товарник, отишао је тамо где су они спавали, нацртао је беле 
орлове. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам преспавао у Товарнику. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  То нема везе са полицијом ни са нама, ето 
толико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, шта Ви кажете на то? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам преспавао у Товарнику и са 
леве стране у станици милиције онде наместили су нам, нас пет, 
шест смо спавали ту и ту сам добио аутоматско наоружање. Ја 
другачије не могу рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Значи, остајете при ономе што сте тврдили до 
сада? Добро, да ли има још питања? Изволите. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Хтео бих да питам сведока, да ли су, рекао је 
да су у Товарнику задужили СМБ униформе, у Шиду. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
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Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Да ли су то ове униформе, да ли могу да 
предочим сведоку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  СМБ униформе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па СМБ униформе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Једнобојне? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта има да предочавамо. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР: Добро, кажите ми, 11.-ог када је дошла група 
добровољаца, аутобуси добровољаца, 11.10. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, у Товарник. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Да у Ловас из Товарника. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарник је дошао аутобус. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Да ли су сви имали СМБ униформе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Били су измешани, и СМБ и неко је 
имао маскирну јакну или нешто. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Добро. Кажи ми, какво су наоружање 11.-ог у 
задрузи конзервирали ти добровољци који су дошли 11.-ог? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чекајте Ви одговористе на питање. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Молим?  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па сада, човек није причао ни о каквом 
конзервирању. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Ја га питам, да ли му је познато? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте одговорили на то питање па га онда 
испитујете. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Шта сам одговорио на питање? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Питали сте какво су наоружање конзервирали, 
а он уопште није причао да је било конзервирања наоружања. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Ја га питам зато што је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте одговорили. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Ја сам га питао какво је оружје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Одговорили сте на питање, идемо даље. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Да ли му је познато, колико је добровољаца 
било на минском пољу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР:  Није? Хвала, немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите. 
Опт. ЗОРАН КОСИЈЕР: У вези униформе коју сте добили, значи 
разлика, има зимска СМБ униформа и летња а има и свечана СМБ 
униформа. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, изволите. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  Да ли можете да ми кажете, када сте први пут 
тог Ацу кога спомињете видели и из које јединице? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ацу? 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У Товарнику. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  А из које јединице? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па они су дошли аутобусом. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  Којој јединици је припадао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не разумем из које јединице. Они су 
дошли аутобусом после други дан, ваљда у Товарник дошли, нису са 
нама дошли, Аца, не знам која је јединица. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ: А тај Пера када сте њега први пут видели и 
којој јединици припада? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И он је дошао исто, сада. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  А тај са завијеном руком, када сте њега први 
пут видели? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У хангару тамо када су ти људи били. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ: Ти војници који су Вам запречили пут, да ли 
знате одакле су? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Молим? 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  Тај пут који су вам војници запречили када сте 
ишли у Товарник, да ли знате којој јединици припадају? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу се сетити којој јединици 
припадају, видим да су кратко ошишани, млади, значи активни 
војници који. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  А та војска која је била у Ловасу, да ли знате, 
та како Ви називате редовна, ЈНА, да ли знате одакле су они били? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па начуо сам, да ли је Краљево, да ли 
је Ваљево, не знам, нисам ни питао никога од њих, нисам имао 
контакт са територијалном одбраном. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  А одакле знате да су из Краљева и Ваљева ако 
никога нисте питали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па, у причи сам чуо то. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ:  Тај са завијеном руком, одакле је био? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да знам, видим да је био 
крупан, да је малтретирао тамо ту. 
Опт. ДАРКО ПЕРИЋ: Немам више питања, имам примедбу на 
испитивање господина Налића, поставио му је питање, да ли је тај 
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припадао ТО Ваљеву и у таквом питању сведок је, пошто је и сам 
рекао да је мало растрешен, одговорио «да», али сада је јасно 
одговорио да не зна где је тај припадао. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јер не знам, припадници које 
јединице су били, да ли је Ваљево, да ли је Краљево, уопште нисам 
имао контакте са њима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: Када смо већ код тог Боксера, 
ако није припадао добровољцима, коме је другом могао да припада? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Он је рекао да не зна коме је припадао. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: Добро ја питам, ако није 
припадао добровољцима, нама, коме је могао другом да припада? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Откуд знате да није припадао добровољцима. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС:  Ја знам зато што сам ја био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви знате, али не зна он можда. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС:  Знате зашто питам, зато што је 
он добровољац, значи зна који су добровољци, као што сам ја знао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Све зна добровољце? 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: Па све, мислим, знали смо се сви 
између себе овако и другачије смо били обучени и на другим 
местима смо спавали, значи не мора по имену да се знамо, али знам 
га, виђам га сваки дан, а ово је лице неко као што су они, они су 
дошли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро да скратимо, хајде питајте даље. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: Да ли ти је познато, када смо 
кренули у Ловас, да су вођени неки Хрвати са нама? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС:  И шта се са њима десило? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Отишли су, пуштени ваљда, побегли. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: После минског поља, да ли си и 
даље виђао Љубу Јелића и да је тамо био неко и нешто? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У пољопривредном добру горе и у 
канцеларији горе. 
Опт. АЛЕКСАНДАР НИКОЛАЈИДИС: И имам само примедбу на ово 
што је тужилац рекао, овај, да му нису показиване слике у СУП-у, 
можда нису, али, овај, при испитивању се спомињу сва имена свих 
нас, јер ја сам био тамо, значи спомињу се имена која никада нисам 
чуо. И два пута су га водили и тужилац би требало да зна како је 
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некоме тамо два пута да долази и када му виси над главом двадесет 
година које му спомињу сваки час. Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, има ли још питања? Петроније. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Таки, хтео сам само да те питам, да 
ли се сећаш када сам ја отишао из Ловаса? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Сигурно? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не сећа се. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Да ли се сећаш, када је Јовић био у 
Ловасу? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И да ли се сећа да је био? 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Да ли се сећа? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Да ли се сећаш, после колико дана 
је дошао Јовић? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Да ли се сећаш, када је отишао? Ко 
га је пратио, мислим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Ко га је испратио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: А мене се не сећаш када сам 
отишао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Молим? 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Да ли се сећаш, када сам ја отишао, 
Петроније, када је отишао? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Рекао је да се не сећа. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Не сећаш се до Товарника да ме је 
отпратио, мене и Јовића ти, Љуба, «Аждаја» и то? Да ли се можеш 
мало сетити? 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК:  И Слободан Милошевић. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу датума, не могу временски да 
се сетим. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Да ли сам ја тамо остао више, 
месец, два, три или сам одмах отишао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам колико си остао, знам да си 
отишао, али не знам са ким и како, нисам био у току тога. 
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Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Да ли се сећаш, када смо ишли на 
виноград да приведемо оне људе што су  пуцали на нас, оног једног 
брата близнака и још оне неке, ко нас је водио доле да, када су 
викали тамо на оно брдо да се предају? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Ни Јелића се не сећаш да смо ишли 
ја, ти, Јелић, Воркапић нас је водио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Да ли се сећаш мене да ли сам ја 
остао тамо више од четири, пет дана? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу временски да кажем, али знам 
да си био тамо. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: Дуже или само? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нисам ја водио евиденцију када, има 
ко води, не знам то. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ: А ти си ме испратио и «Аждаја», 
како не можеш да се сетиш мене и Јовића? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не сећа се, господине Стевановићу, не сећа се, 
хоћете да га натерате да се сећа? 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од оптужених, нема више нико питања? 
Господине Милићевићу, да ли је тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Помињали сте овде да је Љубан Деветак имао 
неки састанак са неким официрима, један са две звездице, један са 
три звездице. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Хоћете мало да нам кажете за тај састанак, где 
је то био тај састанак и Ви сте као најавили те официре код Љубана. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Било је у кући, одмах поред 
полицијске станице, она кућа прва ту, ништа друго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Овде сте спомињали да сте Ви спавали у тој 
истој кући где је била смештена команда – «отишао сам да спавам и 
спавао сам у тој истој кући где је била смештена команда», у 
полицијској изјави. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ту код те бабе, одмах је била ту и 
команда поред те бабе. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  У овој изјави у полицији коју сте дали, рекли 
сте дословце, «видео сам да је Петроније из Панчева ножем убоо 
једног човека у стражњицу», рекли сте да сте видели? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па, ја сам видео, али нисам видео 
нож, нисам видео ништа, човек се окренуо, али крв му је цурила, 
видео сам Перу, али нисам видео директно да је урадио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Него шта сте видели? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Видео сам крв када је клекнуо доле 
човек и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И шта, видите Петронија поред њега? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па били су ту још неки, али не могу да 
се сетим тога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте овде рекли «видео сам да је убоо једног 
човека ножем у стражњицу»? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесте и после се и хвалио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па и хвалио се, шта да кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И хвалио се? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па да, али ја нисам директно видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Реците ми, када се то дешава ово што кажете 
да је било са том стражњицом, са ножем, са човеком тим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па то је било, не знам, не могу да се 
сетим датума. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не датума, је ли то било оног дана пре поласка 
на ову акцију која после завршила се на минском пољу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такође сте у овој полицијској изјави рекли 
«видео сам и Ацу Грка из Панчева који је кундаком од пушке такође 
тукао људе. Сећам се да је Аца Грк том приликом поломио кундак и 
пушку». 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја сам видео Ацу госпођо, а Ацина 
пушка после тога је била код њега, али видео сам и тог једног који 
је имао завијену руку, а њему је била пушка сломљена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Тај, како се зове, тај крупни, тај 
боксер како се звао, не знам ни ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што сте онда овде причали да је Аца Грк 
поломио пушку? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Аца је поред њега каже поломио је 
пушку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ваљда, ја кад сам дошо они су се 
ту чачкали ваљда нешто и тај је поломио пушку. Аца каже сломио 
пушку, није Аца, то ми је пушка, ту у изјави пише него онај што је 
завијао руке што је тукао тог. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што то нисте тако рекли? Ви дајете две изјаве у 
полицији и у обе изјаве помињете да је Аца Грк рекао да је поломио 
кундак на пушци којом је ударао Хрвате.  
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Поломио кундак на пушци којом је ударао 
Хрвате. То у првој изјави помињете да се то дешава у хангару, да 
Аца Грк излази, да је поломио кундак, каже поломио је кундак од 
пушке којом је ударао Хрвате, после тога опет то понављате и 
кажете да сте то видели и сад причате да је то поломио овај што је 
боксер итд. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја нисам мого да видим то тренутно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, и? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Али људи су ту, он је изашо, пушка 
поломљена, Аца је ту, каже поломио пушку, а човек је био завијена 
му рука цурила му крв тај боксер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ко каже да је поломио пушку? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Аца каже поломио пушку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је поломио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ваљда је он поломио, видим поред 
њега тога је стајала пушка поломљена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аца поломио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Поред Аце је стојао тај што је туко те 
и онда је Аца неку девојку, не знам ни ја, извео напоље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ево ја вам цитирам ово што сте изјавили 
«Сећам се да је Аца «Коњ» по изласку из хангара рекао да је 
поломио кундак на пушци којом је ударао Хрвате», је ли то тако 
било? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Госпођо, они су оданде ишли, а ко је 
туко ја нисам могао да видим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било ово да је Аца рекао? 

ВР
З 0

38
0



62/90 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 23. децембра 2010. године 

 

 

Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Аца је реко овај кад је поломио кад је 
изашао оданде, Аца је стајао са стране где је она гужва била ту где 
су стајали, није уопште.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па није Аца, овде нисте рекли «Аца је рекао да 
је Боксер поломио кундак од пушке», него је он рекао за себе да је 
тукао Хрвате и да је поломио кундак, небитно чије пушке, је ли 
рекао Аца да је тукао Хрвате кад је изашао из тог хангара? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја не могу да се сетим да је изашо, у 
хангару је, јер Аца је стајао овако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде сте се сећали кад сте давали изјаву у 
полицији. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Хангар је, госпођо, хангар је скроз 
тамо тридесет метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па само мало сачекајте, Ви два пута дајете 
изјаву у полицији и сећате се, чак на једном кажете да сте видели 
други пут да је он то причао и у чему је сад проблем? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па никакав проблем није него нисам 
могао ни да видим то јер ја сам био кад је кажем поломио пушку, ја 
сам мислио да је Аца поломио пушку јер како је стојала ја мислио 
Аца поломио пушку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад сте се сетили да није Аца поломио пушку 
пошто сте овде 2006. године, кад сте се то сетили да није Аца 
поломио пушку? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па кад сам мало вратио филм све 
унатраг. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте то враћали филм, ових дана? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, то је остало после тога кад сам 
дао изјаву. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па два пута сте давали изјаву, једном 2006., а 
после 2007. и шта сад, кад сте 2008., ових дана пред суђење сте се 
досетили да је нешто друго или шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли Вас неко подсећао или о чему се ради? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нико, него не могу да се сетим свих 
детаља. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Заменик тужиоца Вас је у истрази питао 
пред истражним судијом да ли је неко вршио на Вас притисак у 
полицији кад сте давали изјаве, Ви сте рекли није, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И нико није вршио притисак? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па није нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте овде директно у овој полицијској изјави 
рекли да је Љубан Деветак био главни у селу, да је прозвао по 
именима четири-пет Хрвата, да су они постројени били пред 
окупљеним људима, тада је он позвао Љубу из Краљева и он је 
пришао Аци «Коњу», Пери «Папану» и боксеру и након тога ти људи 
се уводе тамо у тај хангар и туку се, је ли то тачно? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То је било госпођо, али овамо је 
стојао Аца, Перу нисам видео. Видео сам овог што има завијену руку 
и пушку сломљену доле како је стојао, како је излазио ја сам видео 
ту са стране, а нисам могао да знам ко је ко, када Аца, како ми је 
неко рекао, Аца каже сломио пушку. Ја кажем ко је сломио пушку, ја 
гледао, нити ме је интересовало, можда сам ту изјаву ја дао да је 
Аца сломио пушку али пушка је била чим је ономе цурила крв тај 
што је завијао руке, тај боксер, јер поред њега, он је ваљда доле та 
пушка је стојала ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад се дешава ово што Ви причате? Је ли то 
било оног дана кад су ти људи окупљени и пре одласка на ту 
детелину? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оптужени Александар Николаидис Вас помиње 
да сте били ту. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесам био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да сте били горе стајали на степеништу. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, поред овамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то тачно? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да је био горе Љубан Деветак такође стајао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то било тог дана? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде сте рекли у Вашој изјави у полицији 
«након тога наредног дана сам од Бате», значи након овог догађаја 
страдања ових људи на минском пољу, «сам од Бате, Николић 
Зорана и Аце званог «Коњ» чуо да су терали неке Хрвате мештане 
села преко минског поља и да су том приликом неки мештани 
настрадали». 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испричајте нам то мало. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па чуо сам јер дошла је војска и та 
војска је дошла и отела, истерала је све добровољце из хангара, 
истерала је добровољце и Љубана је истерала напоље. Љубан се 
нешто бунио, истерали су и њега напоље и он је после тога Љубан 
је отишао у канцеларију доле у пољопривредно добро и ето, и кад 
сам отишо кренуо тамо после тога, не знам којег времена, кренуо 
сам Љубан је остао и добио сам ову пропусницу и отишо сам да ту 
жену одвезем и то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то смо чули. Овде сте у овој другој 
изјави рекли да је у згради  месне заједнице у подруму био неки 
затвор. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Чуо сам за то али не могу се сетити 
тога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте овде рекли да је био тај затвор. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, чуо сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте чули за тај затвор? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Чуо сам али никад нисам био тамо 
нити сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта, како сте чули везано за затвор, шта се 
прича? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па чуо сам за затвор али нисам 
уопште имао доступа том затвору, да ли је био од војске, да ли је 
био од територијалне одбране не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде сте рекли да «мислим да су на стражи 
били мештани села Ловас испред тог затвора». 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја  мислим да јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да је кажете затворено око десетак људи. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, и било је около није могло да уђе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није могло да се уђе? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Није могао нико са стране да уђе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како? На који начин је то било? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам, не могу, нисам уопште 
тамо одлазио у тај део ту где је било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми, рекли сте у полицији да је «Аждаја» 
био у обезбеђењу. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, после тога када је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Љубана Деветака. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Био је, а није био обезбеђење, јесте 
то је једна врста обезбеђења објекта али и лица које се налази које 
врши функцију ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта је онда. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: А Љубан је био као у 
пољопривредном добру и онда је на њега већ било пуцано из 
кукуруза оданде и онда се војска територијална одбрана ставила 
тамо пункт, па овамо пункт, неки су пуцали једанпут из бандере на 
њега и онда нормално више људи је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Обезбеђивало, шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ангажовано, па човек који води 
пољопривредно добро значи, ето то, ништа више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није га обезбеђивао Коста? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Коста? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, не, за то не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Никола, је ли знате Николу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Знам онако мало из виђења. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је он радио тамо? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Никола, плави онај? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Никола звани «Кракоња», Вуковић? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Једанпут, двапут сам га можда видео 
тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? Где је он, коме је припадао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Они су дошли после, не знам, он и 
«Аждаја» су дошли после. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад после? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па после ваљда два дана после 
ослобађања Ловаса, дан, два. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па значи виђали сте се. 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па виђали смо се али никад нисмо 
били, нисам спавао тамо с њима, нити сам контактирао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Том приликом кад сте били ту кажете оног дана 
кад су били ови заробљени Хрвати итд, кога сте све видели да туче 
те људе? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па било је госпођо, доста, не могу да 
се сетим, они су тамо са стране били, не могу да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па било је доста које не познајем, 
уопште не познајем јер ту је војска дошла. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли овај Никола исто тукао тамо? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да, јер ни не знам га, нисам га 
видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај «Аждаја»? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нисам ни њега видео, не могу да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кога сте то видели да је тукао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па видео сам доста лица која нисам 
познавао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Непознати неки? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. Не познајем уопште, та лица 
нисам познавао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте овде у овој изјави да је Љубан 
шетао по дворишту ПИК-а то јутро, да је нека људе издвајао зато 
што их је лично знао. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам госпођо да ли их је знао 
али знам да је после неке људе из ПИК-а који су били да раде који 
су умели да раде, ко је тракториста, ко је благајник то онај мали 
Игор је био благајник, онај који је у ПИК-у био, не разумем се ја у 
то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? Овде сте причали да је Љубан Деветак 
мало прошетао по дворишту, а затим је узео неки папир прочитао 
имена неколико људи и издвојио из строја тог ту заробљених људи? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То је Љуба, онај Љуба како се зове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Љуба је раздвојио те људе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде сте рекли Љубан Деветак, именом и 
презименом. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И онда су ти људи су отишли да раде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? Ко је то, ко је ово урадио? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па госпођо њих двоје су били и тај 
официр је био горе, не могу ја да знам ко је ко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја Вам цитирам оно што сте изјавили да је 
Љубан Деветак прошетао по дворишту, затим је узео неки папир и 
прочитао неколико људи и издвојио их из тог строја, је ли то тачно? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Који нису ваљда прочитани који су 
требали да иду да раде и Љубан их је раздвојио и отишли су људи 
да раде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко их је издвојио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Љубан и тај како се зове, тај 
Љуба, Љуба, прочито је и ти људи су радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми пошто сте били ту присутни каква је 
то била ситуација, је ли било ту повређених људи да ли тече крв, да 
су били људи? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па нисам ништа видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То је било на брзину кад смо ушли 
унутра онај официр, тај официр је избацио све и Љубана и избацио 
све припаднике паравојних избацио их напоље и они су остали 
тамо. Нико није имао приступ и Бајића малог и Банета овог 
Марковића, све је избацио напоље, нико више није имао приступа, 
ни да уђу унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било више људи избодено ножем да сте 
видели или само тај један у стражњицу или шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам, нисам могао да видим јер то 
је била 23 секунде, минут то напољу све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли Ви све време били уз Љубана? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, ја сам изашао напоље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Љубан? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Отишли до пољопривредног добра 
тамо, у онај преко пута у пољопривредно добро канцеларије тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате Ви господине Милићевићу ко је био 
тамо командир полиције, милиције тако како се звала? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја мислим да је овај покојни тај 
Милорад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је ли мислите или знате или шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па није се знало онда у оно доба, он 
је био покојни Милорад тај што је умро, ја мислим, по мом ја мислим 
да је он био. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По чему Ви то мислите? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па нон-стоп је био ту како да вам 
објасним. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то је био знак да је он, па и други су били 
нон-стоп ту. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па били су али не могу ја, нисам знао 
уопште ни ко је, ни шта је, јер то се стварала ондак ваљда власт, 
откуд знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је био командант територијалне одбране? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ни то не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате ко је био командант територијалне? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па тако важно нешто па не знате? Овамо се 
сећате неких ствари, нешто, а не знате у месту у које сте Ви дошли 
из Србије да ратујете били у нападу и све, и сад не знате ко је 
командант. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не могу да се сетим ко је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ја знам да је командовао био једно 
време Ступар, ту Ступар, шта је Ступар, он је одлучивао после тога 
кад се расформирало, више не, исцепали смо ТО, територијална 
одбрана, овај отишао овамо, овај овамо и ја возио и ето то је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па колико је било ту вас добровољаца? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па било негде 30-40. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тридесет-четрдесет? Где сте се ви, где су се 
они распоредили, да ли су били. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Откуд знам, неки су отишли, неки 
отишли из места, неки су отишли даље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где су даље отишли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па отишли на друга ваљда ратишта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. А ови што су остали где су се они 
распоредили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па они су неки су чували стражу ето, 
чували стражу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме су припадали формацијски? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па територијалној одбрани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тог места Ловас? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сад Ви не знате ко је тим добровољцима тамо 
командовао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па командовао је ко је био ту, Љуба је 
неке наредбе издавао тај е сад коме је шта, мени никад није издао 
наредбу, ја не могу да знам госпођо јер мени никад није издао 
наредбу ниједну. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вама је Деветак био? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Вози ме тамо, остави ме ту, вози ме ту 
и готово. И после тога сам отишао у. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у једном моменту у Вашем излагању, 
кажете ЈНА је држала све. Е хајде сада да ми објасните то како је 
ЈНА држала све и то што причате ЈНА је држала све. Хајде сада да 
чујемо објашњење. У Ловасу то. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па просто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како? Хајде да чујемо. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ми кад смо били као бели. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Судија извините, приговор могу ја да 
ставим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може, не можете да приговарате. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Док смо били паравојна јединица, што 
кажу, они би урадили одма све, али ми то нисмо урадили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Паравојна јединица ако је хтела да 
уради, она би први дан то урадила разумете? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па чекајте мало, да ли разумете Ви шта ја Вас 
питам? Рекли сте једног момента да у Ловасу ЈНА је држала све. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Објасните ми то. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На шта то мислите? Шта је то ЈНА држала у 
Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Војска је држала све, значи војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која? Рекли сте конкретно и директно ЈНА је 
држала све, е сада објасните сви да чујемо на који начин је ЈНА 
држала све? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па држала је све, пазите да Вам 
кажем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је Ваш исказ. Ја Вас молим не добацујте те 
Ваше примедбе, то ће вештак да објасни, сведок је рекао конкретно 
и нек објасни конкретно како је ЈНА почев од 11-ог па надаље 
држала све и шта је то држала и ко из ЈНА је држао све? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам ко је држао то место да 
Вам кажем, али пазите, слушајте ме сад добро. Ми да смо хтели као 
паравојна јединица само, ми би први дан ушли у село то, а не би 
после доласка војске ЈНА да она извршава те, да затвара, да 
извршава то, значи, мора да је већа команда дошла до тога. Значи, 
не би могао ни Љубан ни ја, ни нико од нас да изврши то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су то извршавали Љубан? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па Љубан је извршавао само 
пољопривредно добро што је држао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве то сад везе има? Не би он могао причате 
о затварању, извршавању овога, онога и уплићете ту и кажете 
Љубан не би могао то да извршава, објасните. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја Вам објашњавам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам на који начин да Вам 
објасним. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Објасните конкретно за Ловас, ја Вас питам 
директно и конкретно за место Ловас. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ово што се одиграло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Прво и прво, од нас нико не зна да 
поставља мине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То што се извршило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И не верујем да је, ја не знам, нисам у 
току видео кад је то тамо постављано и кад је стављано, после тога 
сам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте чули? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Чуо сам кад сам се вратио из Шида и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте чули? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Чуо сам да су натеривани на минско 
поље, то се причало после. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је натерао? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да је војска ЈНА јер ја сам прошао 
поред. Момци који су млади у шлемовима са једне и друге стране су 
лежали и ја сам изашао из кола и он је дао лажну изјаву, каже 
Љубан стојао горе на брегу. Љубан није могао да стоји на брегу јер 
ја сам тог «Голфа» возио и прошао и они скинули мине, ја сам 
прошао туда а он је тражио, рекао да је Љубан био горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је био Љубан кад се то дешавало? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: 5 километра натраг. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У канцеларији на пољопривредном 
добру био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте да је био у команди тамо, згради 
милиције Љубан у време, одвија се акција. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо а Љубан је у команди, тако сте рекли у 
истрази. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Али, сад сте ме збунили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа, ја само кажем оно што сте причали у 
истрази, да је Љубан био у команди кад се одвијала та акција тамо 
на минском пољу. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: То је 5 километра био натраг. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: 4-5 километра био натраг кад сам ја 
прошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Госпођо, неко је дао лажну изјаву да 
је Љубан на брегу горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То смо чули а Ви тврдите да је Љубан 
био, малопре кажете у пољопривредној задрузи, у истрази сте 
тврдили да је био у згради, у команди тамо. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па добро, то је та зграда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да Вам је дао пропусницу, па да ли је он дао, 
па да ли је овај покојни дао и то. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, да, а не могу да пређем у Шид, 
нисам могао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. И сада ми опет ми објасните, остало ми 
је нејасно шта је то ЈНА држала у Ловасу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па држала је све, безбедност држала 
све. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како? На који начин? Ви кажете овде мештани 
су чували тај затвор. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Мештани су чували. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: А на излазу су били ови добровољци 
који су остали ту и чували су изласке а војска је овамо била са десне 
стране и они шта су радили то не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како онда ЈНА држала све? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И држала је овамо јер ЈНА је дошла 
онде, војска је дошла онде на улазу код хангара кад се извршило и 
војска је истерала све добровољце одатле и све паравојне јединице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је са овом полицијом, шта је то било? Ко је 
то? Ко је то држао? Ова зграда у којој сте Ви, како рекосте и 
спавали понекад. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па јесам понекад, покојни тај, највише 
он ја мислим да је он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Док сам ја био ту месец дана, ја 
мислим да је он тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко он? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Милош покојни, не знам имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли то мислите? Да ли знате или не знате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам тачно, али знам да је он 
нон-стоп и пропуснице ми дао неки пут кад треба да. Не могу да се 
сетим  пре 20 година. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекосте да Милан Радојчић и Милан Девчић 
нису носили униформе, они људи тврде да су носили униформе. 
Како сте Ви то видели њих без униформе, они тврде да су носили. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па видо сам ја, овога нисам видо 
овога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кога? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Овога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И један и други су Милан. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу се сетити госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они кажу носили униформе. Како? А Ви их 
виђали без униформе? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Нисам ја гледао да ли има униформу 
дал нема, не могу се ја сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па што сте рекли да нису носили униформе? 
Ако нисте гледали и не сећате се, то се каже не сећам се. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте Ви тачно спавали  и колико сте провели 
у Ловасу времена? Помињали сте нешто код Деветака, видим сад 
овде да сте, да, видим да сте спавали у овој згради полиције, 
милиције. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Поред сам спавао, код оне бабе тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У тој кућици? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, кућа, ту сам једно десетак 5-6 
дана, овамо сам спавао код Љубана не знам колико времена, Ви 
имате боље него ја колико временски, ја не знам временски ни 
колко дана сам био тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Спомињали сте овде да тим «Голфом» црвеним 
на коме је постојала ознака ТО кад сте возили ту трудницу, да ли 
сам ја Вас добро разумела да су те мине већ биле, те жице повађене 
на путу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не госпођо, оне су биле постављене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И војник је излетео из канала, кад је 
видео, излетео из канала војник и зауставио ме на оној кривини и 
зауставио ме. Ја сам стао, шта је, каже не моћеш да прођеш каже. 
Ја кажем морам да прођем добио сам налог од Љубана, жена се 
порађа, да је возим у Шид у болницу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То смо све чули него нејасно је остало. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Оне су постављене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И они су склонили мине да ја прођем 
тек тад су склонили мине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте овамо сте причали истражном судији 
скидамо мине и тако то. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не разумем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:   О чему сад причате? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Они су скидали мине испред, не мине, 
него жице су скидали испред да ја могу «Голфом» да прођем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А склонили су? Склањали су с пута? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, да могу да прођем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па да ли су те жице биле на путу шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да, биле су преко друма, бачене жице 
и биле су оне мине и војник је изашао, зауставио ме, ја сам стао, 
нагло прикочио, можете да питате ту жену, ту девојку. И ја сам стао 
и они су, ја сам рекао да имам наредбу да одвезем у Шид да се 
породи, они су склонили мине, ја сам прошао.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И после чујете експлозију?  
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Чуо сам пуцњаву а експлозију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оно што Ви причате, излази да су мине већ 
биле повађене а експлозија је била после да ли је тако? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не разумете Ви мене госпођо. Ове су 
мине биле постављене на друму кад сам ја наишао, на улазу у село 
ја сам чуо експлозију, пуцњаву али ништа нисам видео, ја сам 
отишао километар-два.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. А да ли сте били у селу када су 
постављане мине? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Где сте били тада? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Овамо напоље у канцеларији, овај, 
где је ова кантина она како се зове, кухиња. Овамо била она 
радњица она мала, ето ту сам био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту сте били? И? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: И уопште нико није ни знао, нити сам 
у току био, нико није знао уопште. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта није знао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да је, где су одведени ни ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ти људи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја Вас питам да ли сте били у селу када су, када 
је постављано ово минско поље на коме се десио овај трагичан 
догађај? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: У селу? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Јесам, у селу сам био у месној 
заједници. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У месној заједници? И да ли сте чули ко је то 
ставио то минско поље шта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па не знам, откуд знам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па ја нисам ни знао ни то да се 
одиграло тек кад сам се вратио сам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви мене разумете господине Милићевићу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја Вас питам да ли сте били у селу кад је ово 
минско поље на коме се десио трагичан догађај постављено? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Ваљда јесам, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па било је постављено кад сам ја 
после тога наишао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли чули Ви то? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не, па нисам чуо уопште. Не би 
налетео ја први.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуномоћник изволите. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Славица Јовановић, пуномоћник оштећених. 
Реците ми молим Вас при нападу на Ловас, при уласку у село, да ли 
је неко из Ваше групе бацао бомбе на куће или пуцао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па нормално пуцало се. Али са ове 
леве стране то је поље, са леве стране задње две куће ту нема 
никог. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А да ли сте бацали бомбе у дворишта? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Не знам, не сећам се. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А ти што су пуцали, у кога су пуцали? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Они су пуцали оданде, пуцали су из 
они кућа пошто су на излазу овамо у кукуруз, јер је кукуруз на 
излазу, они су пуцали из кућа, оданде овамо на нас. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А ко је? Ко је пуцао? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Па откуд могу госпођо да знам ко је 
пуцао. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. А кад сте стигли до тих кућа кога сте 
тамо затекли? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Није никог било. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Никог није било? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Никог није било. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Да ли сте касније када сте претпостављам 
напредовали у селу, да ли сте изводили људе из кућа? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не, после су људи сами дошли у 
центар, неки људи, жене, нико им. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Они су сами дошли у центар? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Да. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  А где сте их Ви видели? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Када смо ушлу у село и после тога у 
сред центра, они су људи после једно сат времена сами продужили 
доле.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Да ли сте у простору у месној заједници 
виђали и оптуженог Милана Радојчића? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Да ли сам ја? 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Да ли сте њега виђали у просторијама месне 
канцеларије? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Ја мислим да јесте, да је ту, горе, 
канцеларија горе на спрату. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  А шта је он тамо радио? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Ваљда је био, не знам ни ја шта је 
био. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Да ли знате шта је био? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  А кажете, оптужени Александар кога Ви 
називате «Аца Грк», већ како га знате, коју је он то девојку, кажете, 
у једном тренутку сте поменули да је извео неку девојку одатле. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не, то је било пре, забављао се 
дечко, није ништа. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Ја сам разумела да је извео из 
земљорадничке задруге. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Е сада не знам. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Е ово сада, што се тиче тог Вашег проласка 
поред минског поља тог дана, да ли сте, рекли сте да сте и 
претходног дана пролазили, излазили из села, да ли сте и тог 
претходног дана видели те војнике поред тог минског поља? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не, никог, претходног дана? 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Нисте видели никог? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  А тог дана када сте се враћали из Шида. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Никог, празно је било све, никога 
није било.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Добро, дана пре тога, али тог дана када сте 
видели прво те војнике који су склонили разапету жицу прекопута. Е 
када сте се враћали из Шида, са ким сте били у ауту? 
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Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Сам сам се вратио, ја сам жену и њу 
сам оставио у Шиду у болницу и сам сам се за једно сат времена сам 
се вратио натраг и кад сам се вратио, никога није било нигде. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  А јесте видели нека тела поред пута? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Ништа. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Колико овај догађај када је покојни Милан 
Воркапић кога Ви помињете да је, Милорад Воркапић да Вам је умро 
на рукама, колико се то дана после овог напада на Ловас десило? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:   Не знам више, то је можда не могу се 
сетити. То је време, мислим, не могу, не знам, не могу се сетити. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  А ко је био након тога, ко је био, овај, 
командир полиције, након те његове смрти? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не знам после ко је био, после сам, 
не могу, било је ту дошло, дошли су неки нови, дошао је неко нови, 
дошла је нека девојка, дошао је неки, не знам ни ја више.  
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ:  Хвала, немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  На крају ћемо добити командира у женској 
особи. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ: Немам појма.  
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ:  Поштована председнице већа, помињући 
мене, заступница оштећених пита да ли ме је сведок виђао у месној 
заједници, а сведок. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ово сада ништа је улази у транскрипт. 
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ:  Само на једну околност ако може да нам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ако треба та околност да уђе у  транскрипт, 
онда мора на микрофон. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК:  То ти је прилика да будеш јавна личност.  
Опт. МИЛАН РАДОЈЧИЋ: Поштована преседнице, само желим 
указати на једну неправилност, односно неспоразум између 
заступнице оштећених и сведока. Заступница оштећених пита 
сведока, да ли је Милан Радојчић виђан, односно да ли је боравио у 
згради Месне заједнице. Он се збунио и каже, на спрату да. Зграда 
Месне заједнице у Ловасу нема спрат, сведок је мислио на управну 
зграду задруге, па Вас молим да разјасните ту околност. Хвала лепо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. Даље, има ли? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Имам ја, судија, могу ли да конкретно? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је примедба или? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Оно што ледује увек по ЗКП-у после 
испитивања сведока. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ево, ја ћу сада да кажем шта. Пошто Ви 
мени нисте, мени ниједну прилику нисте дали да приговорим било 
ком делу испитивања, па ни тамо где сам имао примедбе на 
испитивање које је недозвољено. А јуче сте заврпшили суђење без 
да  сте ми дали могућност да се жалим на Ваше решење које сте 
донели у току вођења поступка. Ја Вас молим да ме прво сада 
поучите око тога, када ја тачно смем да питам, када тачно смем да 
ставим примедбу, пошто видим да се тужилац изборио за ту 
слободу, па је данас неколико пута устајао, притискао микрофон, 
давали сте му реч, мени ниједном. То је логично мени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Само мало, концентришите се  сада на овог 
сведока, да га не држимо. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Е па сада ћу то, управо око тог сведока је 
реч. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако имате нешто у вези тога, реците шта 
желите у вези тога, па после. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја бих желео прво да ми одговорите на ово 
питање, да бих могао да знам и ја која су моја права у поступку, па 
онда ћу можда нешто око сведока.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ваша права у поступку су предвиђена ЗКП-ом, 
према томе, ту нема шта ја Вас да поучавам. Изволите даље.  
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Добро, ја онда стављам приговор да Ви 
кршите моја права у поступку и права мог брањеника начином 
испитивања, чињеницом да не дозвољавате да се стави примедба 
на начин испитивања, да се приговори начину испитивања. Знате, 
није привилегија одбране да приговори само начину испитивања 
тужиоца и тужиоца да приговори мом начину испитивања сведока.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја Вас опет враћам да сведок стоји у судници. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Везано за овог сведока, па после ћемо ово 
даље. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ако ћемо после, онда хоћу судија. Ево 
овако, што се тиче исказа овог сведока, на коме се овако ово 
суђење у недоглед води, јер сви овде водимо истраги испочетка и 
сви почињемо као да никакве истраге, ни полицијских записника 
није било, јасно ми је што тужилац мора мало  више да пита, он се 
човек касније укључио, али захваљујући свом искуству и знању он 
то брзо стиже, али понешто мора да пита, што је и по два, три пута 
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питано. Овде је мој приговор да и Ви и већина овде присутних, а 
посебно пуномоћник оштећених много пута пита исто што је питано 
већ у току поступка или данас. 
 Што се тиче самих његових исказа датих у полицији, ја 
сматрам да они треба да буду изузети, јер су дати супротно 
изричитим одредбама чл.226. Сада смо видели како Љубан Деветак 
овде је открио како се крши Законик о кривичном поступку који не 
дозвољава да се лице позвано у својству грађана саслушава дуже од 
четири сата у континуитету. Е сада, да би се тај континуитет 
превазишао, онда се два пута саслушава исто лице пред полицијом, 
оба пута у истом својству и та саслушања трају онда шест сати. 
Битних разлика у записницима очигледно нема. Ти записници су,  
овде смо видели да се сведок доста овако невољно, био 
биниволентан у односу на Ваша питања, да ли је вршио неко 
притисак на њега и остало, али не постоје некакви други, 
објашњивији разлози, зашто је сведок на тај начин мењао исказ. 
Постоји додуше један који је и фиксиран у записнику у истрази, где 
се види да тужиоче, Ваш уважени колега који је прусуствовао тада 
истрази, констатује нешто друго, констатује да је сведок пијан. И 
ето, судија, ја сматрам да је Ваша обавеза била, пре свега да, пре 
свега је била обавеза да се око квалитета тих претходних записника 
забринете, па и око тога, да ли је био пијан када је давао исказ 
судији, јер то пише у записнику. Па ако дозволите, допунско питање 
би било овом сведоку, када смо га већ задржали, а тужилац нема 
допунских питања, ако сам схватио добро, да ја поставим ето то 
допунско питање, јесте ли Ви били припити када сте давали исказ 
истражном судији у Београду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не могу се сетити. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Не можете се сетити, а јесте ли били, ако 
судија дозволите још једно питање. 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Тај дан нисам. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Тај дан нисам. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  А зашто сте тада на питање Крстића и на 
констатацију тужиоца зашто нисте реаговали да кажете, ма људи, ја 
нисам пијан и тај записник је по службеној дужности суд требао да 
изузме, јер је постојала сумња, а тужилац ако је имао сумњу да је 
неко попио, тужилац је требало тог тренутка да утврди то његово 
стање и истражни судија, такође, односно да се изврши алко-тест и 
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сви други начини. Према томе, тај записник је у сваком случају 
сачињен супротно одредбама изричитим ЗКП-а јер се односи на 
чињеницу да је узета од лица које је било у стању опијености и да 
су то приметили сви учесници тада у поступку - одбрана, тужиоци, 
али се није реаговало, према томе, тај записник мора да се узме са 
великом сумњом. 
 Даље, овде смо данас чули да њему нису прочитани, нити дати 
искази. То смо видели да је, они дати у полицији, то смо видели и 
код истражног судије, на овом записнику који је он дао трезан, 
пијан, како је дао, човек тврди да је био трезан, ја немам разлога 
господине да не верујем у то, али просто, овај, ето нисте ми 
одговорили на питање, јесте пијани били када сте били у полицији? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Па нисам тај дан. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Нисам тај дан. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Два пута сте ишли у полицију, јесте један 
дан били пијани или други трезни или нисте били пијани уопште? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не могу се сетити. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Не можете се сетити? А реците ми, да ли 
сте имали Ви иначе проблема са алкохолом? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Па, онако. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Да ли сте се лечили негде званично? Јесте 
ли се лечили у Ковину, краће речено? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Јесам. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Које године сте се лечили? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не знам, не могу да се сетим. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Не можете да се сетите. Јесте ли се лечили 
у Вршцу? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Молим? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  А у Београду? 
Сведок ДРАГАН МИЛИЋЕВИЋ:  Не. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Добро, ето, то су моје примедбе и 
предлажем да се изузму записници из полиције, с обзиром да су 
дати супротно изричитим одредбама ЗКП-а – чл.12.  ЗКП-а који 
забрањује изнуду, јер знате шта, када се крши закон на тај начин, 
да се бар половину времена дуже саслушава неко лице него што то 
закон дозвољава, изигравајући закон при томе, па се испитује шест 
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сати уместо максимум четири, то је за мене изнуда. Као што је за 
мене изнуда и оно што је закон прописао, код вођења поступка, 
када се полаже заклетва и шта је суд дужан пре тога да учини. Суд 
је пре тога дужан да опомене на права и на чињеницу да не сме да 
говори неистину, односно да као сведок не може да да лажан исказ, 
јер је то кажњиво. није џабе та одредба ЗКП-а у тој мери когентна. 
Сваки пут када смо ми покушавајући у другим поступцима да будемо 
мало лукави па хтели да негде заплашимо окривљеног или сведока, 
ми питамо да ли се сећате. Нема шта да пита тужилац, да ли зна да 
је кажњиво овај лажно сведочење, јер га је на то опоменуо судија, 
после тога је он положио заклетву, а онај ко се криво куне, њега Ви 
тужиоче тужите, а немојте да га питате, овај, тим инкриминишућим 
тоном и таквим сугестивним тоном. То исто ја сам јуче хтео да 
ставим примедбу, то је исто јуче учинила и председница већа и 
стављам приговор и против таквог испитивања и у тренутку када 
сам хтео да ставим приговор, Ви сте, госпођо председнице, мени 
нисте дали реч, већ сте викали на мене и ја тражим да се преслуша 
транскрипт јучерашњег разговора и да ми омогућите преслушавање, 
како бих уложио приговор на Ваше понашање.  

Даље, што се тиче чињенице да тужилац данас узима реч када 
год може и остало, мени је то драго, јер нека се чује бар нешто у 
овој судници од оволике ћутње одбране, али ја хоћу да Вам кажем 
једну ствар, ја то исто имам право, ја исто имам право да добијем 
реч, на мене овде не дозвољавам да се виче, и ја имам право да 
веће одлучи о томе да ли сте Ви јуче не дајући мени реч, прекршили 
овде Вашу обавезу вођења поступка, а с друге стране, много је 
битније да ми се каже, да ли сам ја и даље под опоменом или ћете 
Ви ту опомену за мој уредан покушај да учествујем у одбрани, а не, 
знате, мене не плаћа држава, госпођо, мене плаћа мој брањеник и 
мене је срамота да седим овде и да ћутим, а Ви сте дужни да ми 
дате реч када год Вас ја замолим уљудно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли сведок мора још да стоји овде? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Што се тиче мене, Ви можете и да га 
отпустите, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја сам то хтела отпочетка, а Ви сте. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК:   Госпођо председнице, имам један предлог у 
вези сведока, ако дозвољавате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Какав предлог, реците? 
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Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК:   Предлог да се извештачи, обзиром, ја сам и 
у својој одбрани рекао да сам га видео после када се вратио са 
ратишта из Босне и да сам видео му по лицу и фаци да је човек 
нешто претрпео и сигуран сам и због овог што сам каже да је лечен 
у Ковину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, ја сам рекла и прошли пут, браниоци и 
оптужени, доказне предлоге да доставе суду. Све доказне предлоге, 
па неће он сам себе вештачити, све доказне предлоге у писменој 
форми, на које околности  и тако даље. Сведок може да напусти 
судницу. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК:   Нисам га ја видео када је био код истражног 
судије. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја сам хтео да учиним један предлог због 
кога нам сведок треба, јер ћете му можда одмах наложити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  То је да достави своју војну књижицу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Рекао је да нема, Ви не слушате суђење. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Онда предлажем да суд прибави по 
службеној дужности по месту становања, од територијалног органа 
народне одбране његов картон, из кога ће се утврдити прво његово 
психичко стање, а друго заиста ком ВЕС-у је он припадао и да ли 
говори истину када прича да је припадао војној полицији. Ето то је 
мој предлог везано за овог сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Да ли могу сада ово да наставим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Можете. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Значи даље примедбе на испитивање не 
бих стављао док Ви не одлучите о томе, јесам ли ја опоменут. Ја 
онда хоћу да искористим своја права, да те примедбе наведем у 
жалби на Вашу опомену, јер се примедбе углавном односе на начин 
на који сте Ви јуче испитивали и на чињеницу да ми нисте дали реч 
када сам хтео да приговорим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта сада чекате да – елементарно 
непознавање ЗКП-а је да нема жалбе на опомену, а Ви то сада 
показујете у овој судници, да елементарно не познајете  ЗКП. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Госпођо судија, немојте ми се молим Вас 
обраћати тим тоном, ја живим од овога што радим. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И Ви се мени обраћате неким тоном,  зашто 
Ви? Ја могу у овој судницим ја сам председник већа и ја могу да 
повисим тон, а Ви не можете да повисите тон. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Како Ви то можете повисити тон, не 
разумем? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Зато што председник већа руководи главним  
претресом. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  И има право да повиси тон, јел тако? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Зашто ме прекидате? Ја Вас нисам прекидала 
док сте говорили, само сам рекла, тражили сте одговор, ја сам 
рекла, не постоји жалба на опомену, опомена се не може опозвати. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То у  ЗКП-у је јасно прописано. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Према томе. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја сам тражио одлуку већа о тој опомени, 
знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта сте тражили, одлуку? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Тражио сам одлуку већа о тој опомени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Какву одлуку већа? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Па ево овако, госпођо, сада ћу да Вам 
кажем какву одлуку већа, везано за ту опомену, ја сам приговорио 
тој Вашој опомени и рекао сам да ја нисам ништа учинио, да ли је 
тако и тражио сам да веће одлучи о томе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када сте то тражили? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Јуче, јуче, Ви нисте дали реч, Ви залупите 
свеску и готово је суђење, Ви никада не питате да ли има нешто 
неко да каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Опомена се не може опозвати, ја Вам причам, 
ако хоћете да одлучи веће, можемо да одлучимо, нема опозивања 
опомене. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја сам госпођо приговорио против мере 
којом сте Ви управљали поступком. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Којом? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Између осталог, мене казнили, је ли тако? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко Вас је казнио? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Опоменом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Налићу, то је елементарно 
непознавање ЗКП-а на које ја у овој судници нећу да губим време. 
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Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Госпођо члан 299. став 1. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Кажњавање може да буде новчано кажњавање 
и могу да Вас удаљим из суднице и могу да Вам ускратим право 
одбране. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Председник већа га може опоменути, може 
га удаљити из суднице, а може га и казнити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То није казна та опомена. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Него шта је та опомена? Ви сте, када сте 
требали да кумулирате све опомене колеги Крстићу, Ви сте то 
писали њему као разлог за разрешење. Извините, Ви мени 
објасните, у  шта спада тачно опомена? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Немам ја времена Вас да учим ЗКП-у у овој 
судници. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Немојте ми по трећи пут рећи да Ви мене 
учите ЗКП-у. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви тражите то, ЗКП постоји, Ви тражите то. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја Вама указујем да Ви не поштујете ЗКП, 
ја са пуним поштовањем то Вама кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Имате одлуку већа. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  А ја Вама не говорим да Ви не познајете 
ЗКП, него да га не поштујете, а Ви мене вређате судија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не вређам Вас, зато што губимо време. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Јер тврдите и пред сведоцима овде и пред 
адвокатима и пред окривљеним, Ви тврдите да не познајем ЗКП, Ви 
мене вређате, ја молим да ми се извинете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја тврдим оно што је факат овде, чим тражите 
да се опомена опозове, да се жалба на опомену и такве ствари. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Не, него да веће одлучи о мери коју сте Ви 
мени изрекли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ево веће ће да одлучи. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Хоћете сада да ја Вама даље наводим 
чланове закона који ће то показати да сам ја у праву или ћете 
просто рећи да се повлачи та опомена. Ја не желим са Вама да 
ратујем, али ја имам право да знам, у којим тренуцима ја имам 
право да прекинем, односно да затражим да Ви прекинете некога ко 
поставља забрађњена питања сваке врсте или ко изнуђује исказ, 
када ја то могу тачно да интервенишем? Ево колега хвала богу, 
изборио се па може данас четири, пет пута је интервенисао, када ја 
могу то тачно? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Није ствар у томе да ја Вама не дам примедбе,  
него је ствар у томе, када председник већа поставља питања, не 
можете Ви ту да стављате примедбе и скачете и реметите ток 
испитивања сведока, у моменту када председник већа појашњава 
неке битне ствари. То сте Ви јуче хтели да урадите.  
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Шта тачно, извините? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У моменту док сам ја постављала питања. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Госпођо, ја сам држао руку уљудно у 
ваздуху пола сата и после тога устао, реч нисам проговорио док се 
нисте окренули према мени и обратили пажњу на мене, а данас је 
колега само уљудно подигао руку, упалио дугме и добио реч. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте и то се дешавало у моменту примедбе на 
питања учесника у поступку. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Значи, сви учесници у поступку могу да 
подлегну сумњи да њихова питања нису законита, осим суда и 
судије, је ли тако? Ја немам право да приговорим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Немате право у моменту када председник већа 
разјашњава са сведоком неке битне ствари, да се укључујете Ви, у 
том моменту да ме прекидате и да аутоматски на тај начин реметите 
одговор који би у том моменту сведок одговорио. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добио сам Ваш одговор, нисам добио 
одговор већа, да ли та опомена остаје или не.  
 

Веће доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

 ОДБИЈА СЕ захтев адвоката Градимира Налића да му се 
опозове опомена, јер такав институт у ЗКП-у не постоји, 
нити постоји жалба на опомену, нити опозив опомене.  
 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Члан 299. тачка 4. – изузетно веће може 
опозвати решење о кажњавању, пето, осим других решења, осим 
овога, није дозвољена жалба, на ово решење јесте, судија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема свађе, веће је одлучило, можете се  
жалити једног дана у жалби на пресуду. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Добро, добро, а реците ми, молим Вас, да 
ли могу да ли могу да ставим примедбе на данашње и јучерашње 
испитивање, пошто ми то јуче нисте дали прилике? 

ВР
З 0

38
0



86/90 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 23. децембра 2010. године 

 

 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите да чујемо. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  И молим Вас одлуку Вашу око тога, да ли 
ћу добити снимак јучерашњег нашег разговора? Ја тражим аудио 
снимак, то такође по ЗКП имам право да преслушам, молим Вас  не 
само да преслушам, тражим копију тог снимка јучерашњег. Ви сте 
јако викали јуче на мене, ја сам јако увређен и хоћу тај снимак да 
пустим, госпођо, пустићу га на јутјубу, ако Ви то дозволите, па да 
оцени цела Србија како се узима право на одбрану овде. Ви мене 
доживљавате као неког непријатеља овде, ја Вас питам други пут, 
после тога ћу отказати пуномоћје. Ја сам Вас већ једанпут питао пре 
две године, хоће ли мој брањеник добити већу казну зато што се ја 
трудим да радим свој посао или неће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Таман посла. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Мене никада ниједан судија осим Вас није 
опомињао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Немамо овде шта ми да се препиремо. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Хоћете да ми кажете, када ћу добити право 
да добијем препис тог снимка? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Обратићете се писарници и добићете када 
будемо ми одлучили, свако може да преслуша, уосталом, то је 
познато да може.  
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Ја тражим препис, ја не тражим 
преслушавање.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Молим? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Ја тражим препис тоа.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чега, транскрипт се исто добија, ја не знам шта 
је проблем. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Не, не, препис аудио снимка, аудио препис. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То не може, то можете да одете да слушате, а 
то да бисте Ви пуштали на јутјубу, то не може, да злоупотребљавате 
аудио снимке суђења, то не може. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Извините, суђење је јавно, то није 
злоупотреба, ја Вас питам, да ли Ви то хоћете мени да дате за ту 
сврху? 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ТАТЈАНА ВУКОВИЋ:  Јавно објављивање без 
дозволе председника? 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ево питам председника, нећу да увредим 
суд, питам могу ли ја то или не? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, идемо даље. 
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Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Да ли можете да ми дате дозвола да 
снимам ток суђења убудуће? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То је исто предвиђено ЗКП-ом и немам намеру 
као председник већа да губим време, да Вас учим ЗКП. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Добро, да ли је предвиђено ЗКП-ом да Ви 
вређате, ја поново сада стављам приговор, Ви мене поново вређате 
да Ви мене учите ЗКП-у. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Нико Вас не вређа. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја сам госпођо положио правосудни испит 
давне 1985., где сте Ви госпођо били 1985.? 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ТАТЈАНА ВУ КОВИЋ:  Мењао се доста закон. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Мислите па нисам пратио? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Хоћете да ми одговорите на питање, да ли 
могу да добијем прилику сада да ставим примедбе на испитивање? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ево чекамо те примедбе још од када је сведок 
изашао. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Хоћу да чујем, хоћете ми се извинити прво 
за ово што ме вређате непрекидно да ја не познајем закон? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја Вас не вређам уопште, кажем, елеменатарно 
непознавање ЗКП. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Госпођо, да ли Ви то имате сумњу у то да 
ја нисам способан као бранилац, изволите се Комори адвокатској, 
напишите писмо да ја као бранилац нисам довољно обучен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Немојте да се узрујавате. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Ја се не узрујавам, ја Вас  питам  просто, 
да ли Ви то оцењујете као мој професор да ја не знам закон? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте да не губимо време и немојте да 
повишавате тон у судници. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Можете да ми се извинете, никакав 
проблем није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Немам шта ја Вама да се извињавам, нисмо ми 
овде на политичкој трибини да се ја Вама извињавам, ја сам овде 
председник већа, руководим главним претресом, а Ви можете само 
да узимате реч када Вам ја одобрим. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, онда ћу се ја обратити председнику 
суда са приговором на Ваше понашање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Обратите се, изволите. 
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Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  И овог данашњег суђења да бих могао 
човеку да пружим доказ о томе, како понижавате овде адвокате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите, у вези овог предлога за издвајање 
изјаве. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Противим се том предлогу, зато што је, 
мислим, изјава је ту и види се да не садржи никакве те недостатке 
на које се указује, можда само неке тврдње које нису засноване ни 
на каквом доказу, ни на основу чега се не види да је изнуђивана 
ијава, траје онолико колико може да траје прва, односно друга 
изјава, давање изјаве може да се даје тако, према томе, без икаквог 
основа је тај предлог.  
 
 
 Веће доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

ОДБИЈА СЕ предлог браниоца окр. Милана Радојчића, 
адвоката Градимира Налића да се издвоје све изјаве које је 
сведок Драган Милићевић дао и у Управи криминалистичке 
полиције и пред истражним судијом, с обзиром да је сведок 
сам изјавио да никакав притисак није вршен на њега, те 
стога нема никакве сумње у неку изнуду, те с обзиром да је у 
истим изјавама полицијским констатовано да су му гласно 
прочитане и он је то потписао, а везано за изјаву дату код 
истражног судије, нема никакве сумње, обзиром посебно да 
је аудио запис, да је сведок био под неком принудом или у 
алкохолисаном стању. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Кратко само, судија, Ви сте у односу на 
jучерашњи дан објаснили да се радило о прекидању Вас када сте 
хтели да појасните нешто са сведоком, а ја ћу да се вратим на прву 
примедбу, управо ово питање ако можете сада заиста да нам 
објасните, радило се о мом колеги или било ком испитивању другом, 
тужилац без уопште обраћања Вама или захтевања да уложи 
приговор, устаје  и укључује се. Ви, мислим, знам да видите, ја врло 
често дижем руку, не желим да прекидам и тако даље, али ја од 
тога немам никакве користи, нити сте Ви мени до сада, осим једном 
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или два пута дозволили да ставим приговор на нечија питања. То се 
исто дешава када су у питању питања пуномоћника оштећених која 
врло често знају да буду и сугестивна и да излазе из онога о чему 
овде расправљамо или да се понављају или да у себи садрже 
одговоре које сведок није говорио и небитно, значи моја примедба 
на Ваше вођење поступка и моје питање, приговоре стављам у 
тренутку када је питање постављено и када они заиста имају 
смисао, да би се спречило управо одговарање на таква питања или 
ћемо овако на крају поступка да стављамо примедбе и са тим у вези 
је и Ваша консултација са тужиоцем да ли је сагласан да ми нешто 
питамо. Значи, најпре држимо руку, јављамо се да би интервенисали 
када је питање које је било, сугестивно или је на други начин 
забрањено, унесе се у транскрипт, односно чује се нешто што да ли 
је сведок разумео или није и тако даље, када желимо то да 
појаснимо, онда се тужилац томе  противи, да ми немамо права на 
допонска питања. Па ето у том правцу конкретно када се има право 
на приговор, а пре свега имајући у виду да то тужилац користи када 
сматра да треба, а да одбрана то право нема, ево конкретно и 
данас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Члан 331. ЗКП јасно је предвидео ко има право 
на допунска, ко може постављати допунска питања, она страна која 
је предложила тог сведока и да другачији редослед испитивања, 
што значи и да дати допунска питања неком другом, може само уз 
сагласност странака и онда ја тражим сагласност. У противном, када 
бисмо ми дозволили да допунска питања имају сви, онда би овде 
четрнаест оптужених и још толико адвоката, могло још неколико 
сати да испитује сведока, што би водило у недоглед, а ја као 
председник већа увек могу да дозволим када је нешто ново искрсло, 
у тој ситуацији. Међутим, јучерашњи сведок је потпуно, ништа ново 
није споменуо, што би изискивало неко додатно питање, напротив, 
појашњавао је оно што је раније изјаљивао. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Мислим да ме нисте разумели, моје 
основно је када имам право да ставим приговор на питање које је 
поставио други учесник у поступку, а ово сам ја навела као просто 
илустрацију онога што се дешава, јер се по мом мишљењу некада 
недозвољена питања, односно на начин који је недозвољен 
постављају, а на крају  не питамо да ли имамо примедбе или да ли 
имамо нешто да приметимо. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте и до сада, када сте реаговали на питања  
недозвољена, ја сам Вам давала реч. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Ево конкретно, данас је тужилац пар пута 
устао, укључивши микрофон и започињајући свој приговор. Да ли је 
то одбрани дозвољено, најконкретније  могуће? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И до сада је то рађено, исто. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Хвала. 
 

Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 

Главни претрес СЕ ПРЕКИДА у 12,55 часова и биће настављен 
дана: 
 

24. децембра 2010. године, 
 

са почетком у 9 часова и 30 минута. 
 
 

Довршено. 
 
 
 

ЗАПИСНИЧАР                          ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА-СУДИЈА  
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